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BRMG-KSiB-II.0012.16.2016 
 

PROTOKÓŁ NR 41–15/2016 
 
z posiedzenia Komisji Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, które odbyło się  
w dniu 24 października 2016 roku, a rozpoczęło się o godz. 16.30, w sali nr 007 
w Nowym Ratuszu przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 
 

Na stan 5 (pięciu) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło (5) pięć osób, 
czyli było quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. 
 

Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załączniki nr 1 (lista 
członków Komisji) i nr 2 (lista gości) do protokołu. 
 

Posiedzeniu przewodniczył radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska  
 

Otworzył 41 posiedzenie Komisji, stwierdził quorum, a następnie powitał zebranych 
i poinformował, że porządek obrad został w terminie regulaminowym drogą 
elektroniczną wysłany do radnych - porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 
1. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska o zmianie uchwały w sprawie 

utworzenia jednostki budżetowej „Gdańskiego Centrum Usług Wspólnych” poprzez 
połączenie Centrum Obsługi Placówek Oświatowych Nr 1 w Gdańsku i Zespołu 
Ekonomiczno – Administracyjnego Szkół w Gdańsku oraz nadania jej statutu – druk nr 
868. 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

2. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie 
określenia warunków i trybu składania deklaracji i informacji na podatek od 
nieruchomości za pomocą środków komunikacji elektronicznej – druk nr 869. 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

3. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie opłaty prolongacyjnej 
– druk nr 870. 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

4. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyboru podmiotu 
uprawnionego do badania sprawozdania finansowego Gminy Miasta Gdańska za 2016 
r. – druk nr 843. 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

5. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie 
przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – druk nr 878.     
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 
 

6. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie 
uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2016 rok – druk nr 879.     
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 
 

7. Stan realizacji projektów Budżetu Obywatelskiego 2016 r. 
Przedstawiają: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 

 

8. Omówienie wyników głosowania na projekty Budżetu Obywatelskiego 2017 r. 
Propozycje zmian w kolejnych edycjach Budżetu Obywatelskiego. 
Przedstawiają: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 

 

9. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu 
mieszkalnego – druk nr 844 (ul. Zbyszka z Bogdańca) 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
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10. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu 
mieszkalnego – druk nr 845 (ul. Waryńskiego) 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

11. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu 
mieszkalnego – druk nr 846 (ul. Piastowska) 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

12. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu 
mieszkalnego – druk nr 847 (ul. Łagiewniki) 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

13. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu 
mieszkalnego – druk nr 848 (ul. Podwale Staromiejskie) 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

14. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu 
mieszkalnego – druk nr 849 (ul. Ugory) 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

15. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu 
mieszkalnego – druk nr 850 (ul. Wajdeloty) 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

16. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu 
mieszkalnego – druk nr 851 (ul. Tamka) 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

17. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu 
mieszkalnego – druk nr 852 (ul. Rybołowców) 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

18. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu 
mieszkalnego – druk nr 853 (ul. Leśna Góra) 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

19. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu 
mieszkalnego – druk nr 854 (ul. Grażyny) 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

20. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu 
mieszkalnego – druk nr 855 (ul. Grabowa) 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

21. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu 
mieszkalnego – druk nr 856 (ul. Garncarska) 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

22. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu 
mieszkalnego – druk nr 857 (ul. Zakosy) 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
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23. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu 
mieszkalnego – druk nr 858 (ul. Jesionowa) 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

24. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu 
mieszkalnego – druk nr 859 (ul. Miraua) 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

25. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu 
mieszkalnego – druk nr 860 (ul. Ogarna) 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

26. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu 
mieszkalnego – druk nr 861 (ul. Leśna Góra) 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

27. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu 
mieszkalnego – druk nr 862 (ul. Mikołaja Reja) 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

28. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu 
mieszkalnego – druk nr 863 (ul. Partyzantów) 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

29. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu 
mieszkalnego – druk nr 864 (ul. Kartuska) 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

30. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu 
mieszkalnego – druk nr 865 (ul. Wejhera) 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

31. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu 
mieszkalnego – druk nr 866 (ul. Tatrzańska) 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

32. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu 
mieszkalnego – druk nr 867 (ul. Bajki) 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

33. Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
              
Następnie Przewodniczący poinformował, że po sporządzeniu porządku posiedzenia 
do Komisji zostały jeszcze skierowane do zaopiniowania projekty uchwał: 
 

• zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznaczone 
będą środki z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 
w 2016 roku - druk nr 871                                                      

Radny Piotr Borawski zaproponował, aby był on omawiany w pkt 1A porządku 
posiedzenia. 
Głosowanie za wprowadzeniem do porządku obrad:  
4 za – jednogłośnie 
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• w sprawie przyjęcia na terenie Miasta Gdańska Programu Bezpieczeństwa 
Ekonomicznego i Wsparcia Osób Zadłużonych na lata 2016 – 2023 – druk nr 
872 

Radny Piotr Borawski zaproponował, aby był on omawiany w pkt 1B porządku 
posiedzenia. 
Głosowanie za wprowadzeniem do porządku obrad:  
4 za – jednogłośnie 

 
• w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Miasta Gdańska z organizacjami 

pozarządowymi na rok 2017” – druk nr 876 
Radny Piotr Borawski zaproponował, aby był on omawiany w pkt 1C porządku 
posiedzenia. 
Głosowanie za wprowadzeniem do porządku obrad:  
4 za – jednogłośnie 
           

• w sprawie uchwalenia „Regulaminu udzielania dotacji celowych na zadania 
związane z ochroną środowiska i gospodarką wodną”  – druk nr 873   

Radny Piotr Borawski zaproponował, aby był on omawiany w pkt 1D porządku 
posiedzenia. 
Głosowanie za wprowadzeniem do porządku obrad:  
4 za – jednogłośnie 
    
Następnie głos zabrała radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji, 
która zaproponowała, aby zdjąć z porządku posiedzenia projekty uchwał w 
sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej 
przy sprzedaży lokalu mieszkalnego druki od nr 844 do nr 867 będące w porządku 
posiedzenia w pkt od nr 9 do nr 32.  
Komisja stwierdziła, że tymi projektami uchwał zawsze zajmowała się komisja 
wiodąca, odpowiednia merytorycznie, Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej. 
 
W związku z powyższym Przewodniczący poddał pod głosowanie zdjęcie z porządku 
obrad Komisji projekty uchwał ujęte od nr 9 do nr 32. 
Głosowanie za zdjęciem z porządku obrad:  
4 za – jednogłośnie 
  
Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie całego porządku 
posiedzenia z zaproponowanymi zmianami: 
Głosowanie:  
4 za – jednogłośnie 

 

PUNKT – 1 
 
Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska o zmianie uchwały w 
sprawie utworzenia jednostki budżetowej „Gdańskiego Centrum Usług 
Wspólnych” poprzez połączenie Centrum Obsługi Placówek Oświatowych Nr 1 w 
Gdańsku i Zespołu Ekonomiczno – Administracyjnego Szkół w Gdańsku oraz 
nadania jej statutu – druk nr 868. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
27 października 2016 r. - BRMG-S.0006.316.2016). 
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Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska przedstawiła projekt 
uchwały. 
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie otworzył dyskusję.  
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Dyrektorzy przeanalizowali i stwierdzili, że skoro wszystkie zadania związane z 
płacami przechodzą do Centrum to nie chcieli pozostawiać u siebie kadr, 
zatrzymywać dodatkowych pół etatu, bo w większości jest to pół etatu i 
zdecydowali się przenieść do Centrum. Obydwa związki to jest Związek 
Nauczycielstwa Polskiego i Związek Solidarność nie wniosły uwag do 
proponowanego projektu zmian w tej uchwale.   
 
Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Z racji tego, że to Centrum Usług Wspólnych będzie przyrastało etapami czy falami 
to za każdym razem będziemy uchwałę przyjmować jak będzie się rozszerzał 
zakres?  
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Nie. Uchwała pierwotna, matka przewiduje terminy, w jakich wszystkie jednostki 
organizacyjne ze swoim zakresem zadań przechodzą do Centrum. Czyli 
przypominam, że jest to 1 listopad, 1 marzec, 1 maj, 1 lipiec, a ta zmiana w 
uchwale spowodowana jest tą decyzją 20 dyrektorów o rozszerzeniu zakresu zadań 
przekazywanych do Centrum. Oczywiście kolejno tak jak te jednostki miały 
przechodzić do tego Centrum.   
 
Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Czy te pozostałe jednostki, które są już w tej rozpisce etapami to one też będą 
mogły ten swój zakres zmieniać?  
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
37 jednostek już w pierwszej uchwale o tworzeniu Centrum wyraziło zgodę na 
przeniesienie. 20 kolejnych, to jest 57, a jednostek oświatowych jest 173.  
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Kolejna transza?  
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Od 1 marca. Oczywiście jeżeli będzie taka wola to myślę, że w miesiącu lutym 
wówczas będzie kolejna zmiana w uchwale rozszerzające ten zakres 
przekazywanych zadań.   
 
Następnie, z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, Przewodniczący poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 868. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 
Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Teresę Blacharską – Skarbnika Miasta Gdańska, 
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w wyniku przeprowadzonego głosowania, 3 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 
1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w 
druku nr 868. (Opinia nr 41-15/190-71/2016).  

 

PUNKT – 1A 
 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie określenia zadań, na które przeznaczone będą środki z Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2016 roku – druk nr 871. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
27 października 2016 r. - BRMG-S.0006.319.2016). 
 
Pani Izabela Chorzelska – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
przedstawiła, w imieniu wnioskodawcy, projekt uchwały.  
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie z uwagi na brak głosów w dyskusji, poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 871. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 
Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Izabelę Chorzelską – Zastępcę Dyrektora 
Wydziału Rozwoju Społecznego, w wyniku przeprowadzonego głosowania, 
jednogłośnie - 4 głosami za, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w 
druku nr 871. (Opinia nr 41-15/191-72/2016). 
 

PUNKT – 1B 
 
Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie przyjęcia na 
terenie Miasta Gdańska Programu Bezpieczeństwa Ekonomicznego i Wsparcia 
Osób Zadłużonych na lata 2016 – 2023 – druk nr 872. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
27 października 2016 r. - BRMG-S.0006.320.2016). 
 

Pani Izabela Chorzelska – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
przedstawiła, w imieniu wnioskodawcy, projekt uchwały.  
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie otworzył dyskusję i zapytał: Jak szeroka jest ta 
grupa osób, do której ten program może być skierowany?  
 
Pani Izabela Chorzelska – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
Program obejmuje wszystkich tych, którzy w jakikolwiek sposób w tym programie 
się mogą znaleźć. Czyli są zadania kierowane do osób, takie profilaktyczne można 
powiedzieć, w medycznym języku, które mają zapobiegać wejściu w tą grupę osób, 
która może być zadłużona, jak i wśród tych osób, które są już zadłużone. Przede 
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wszystkim te, które zgłoszą chęć, bo nikogo nie jesteśmy w stanie uszczęśliwić na 
siłę.    
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Mamy jakieś pojęcie mniej więcej ile osób jest zagrożonych taką kwestią 
zadłużenia, itd.? Jaki to jest odsetek mieszkańców?  
 
Pani Izabela Chorzelska – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
Trudno mi w tej chwili powiedzieć. Nie chciałabym strzelać.  
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Pan dyrektor Olech będzie tą uchwałę przedstawiał na sesji, to proszę, żeby był 
przygotowany do tego pytania. 
 
Pani Izabela Chorzelska – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
Oczywiście.  
 
Radna Dorota Dudek – członek Komisji 
Kto będzie decydował o tym, komu zostanie przyznana bądź nie przyznana taka 
pomoc?  
 
Pani Izabela Chorzelska – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
Jeśli chodzi o przyznanie pomocy to tak jak ma to miejsce w tej chwili, analiza 
tego, czy dana osoba jest w stanie poradzić sobie z zadłużeniem będzie się 
odbywała poprzez te instytucje, które są upoważnione do tego. Czyli jeśli mówimy 
o likwidacji zadłużenia poprzez wypracowanie jakiegoś rodzaju usług na rzecz 
miasta to są to jednostki, które są wskazane przez miasto. Czy np. przez 
Powiatowy Urząd Pracy takie prace są interwencyjne prowadzone czy przez ZDiZ, 
po ocenie, że taka osoba kwalifikuje się do tego. W tej chwili przepis, który 
funkcjonuje mówi o tym, że taka osoba powinna mieć, czy to zadłużenie powinno 
być nie na zasadzie jednomiesięcznego czy dwumiesięcznego opóźniania w 
realizacji czynszu tylko około sześciomiesięcznego czynszu, ale sześciomiesięczne a 
nie trzy letnie, bo to jest już kwota, która, tak jak powiedziałam, jest praktycznie 
nie do odpracowania. Jest taką deprymującą do tego, żeby takie działania 
podejmować.   
 
Radna Dorota Dudek – członek Komisji 
Ale ktoś ostatecznie decyduje o tym jaka część długu zostanie umorzona? 
 
Pani Izabela Chorzelska – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
W tym momencie to wynika z ilości odpracowanych godzin. Wartość tej godziny 
jest wyceniana mniej więcej do ceny najniższej godziny wynikającej z umowy o 
pracę. To było do tej pory. Jakbyśmy wzięli najniższe wynagrodzenie podzielone 
przez 168 godzin, jeśli to były prace jakieś trochę wyżej wycenione to 
porównywalnie do stawki godzinowej wynikającej z zatrudnienia danej osoby na 
danym stanowisku. A ile ta osoba tych godzin wypracowała to czasami to można by 
było zniwelować cały dług, a czasami to była cześć długu. To też zależało od 
aktywności tej osoby.   
 
Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
To jest po raz pierwszy taki program w naszym mieście?  
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Pani Izabela Chorzelska – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
Tak. Wcześniej nie był taki program robiony. Tylko ponieważ właśnie bardzo często 
ludzie, którzy się zgłaszali z prośbą o to, żeby ten dług im zniwelować to byli już na 
takim etapie zadłużenia 50 tysięcy, 60 tysięcy i więcej, gdzie już nie było tej … 
 
Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Albo po wyroku egzekucyjnym.  
 
Pani Izabela Chorzelska – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
Tak. W zasadzie to był ratunek przed eksmisją na przykład, albo nie było 
możliwości … 
 
Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Czy to jest tak, że to MOPR będzie jakby głównym operatorem tego programu?  
 
Pani Izabela Chorzelska – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
Nie, ponieważ nie zawsze te osoby są klientami MOPR-u. Są to osoby, które 
popadają w zadłużenie niekoniecznie korzystając z pomocy miasta. Z drugiej strony 
w tej chwili jak mamy podzielone tą część finansową do usługowej na Gdańskie 
Centrum Świadczeń to przecież te kwestie dodatków mieszkaniowych lub 
energetycznych obsługiwane są przez Gdańskie Centrum Świadczeń, także 
informacje, znowu te kwestie dodatków, w momencie, kiedy czynsz jest niepłacony 
na bieżąco od razu ulega ta kwestia dodatku zawieszeniu. Monitoring takich osób 
ewentualnie jest dużo szybszy niż tych, którzy nie korzystają, bo nie korzystają, bo 
się wstydzą, bo nie wiedzą, bo się nie dowiedziały, bo uważają, że nie spełniają 
innych przepisów.   
 

Następnie, z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, przewodniczący poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 872. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 
Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Izabelę Chorzelską – Zastępcę Dyrektora 
Wydziału Rozwoju Społecznego, w wyniku przeprowadzonego głosowania, 
jednogłośnie - 4 głosami za, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w 
druku nr 872. (Opinia nr 41-15/192-73/2016). 
 

PUNKT – 1C 
 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie przyjęcia 
„Programu współpracy Miasta Gdańska z organizacjami pozarządowymi na rok 
2017” – druk nr 876.  
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
27 października 2016 r. - BRMG-S.0006.324.2016). 
 
Pani Izabela Chorzelska – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
przedstawiła, w imieniu wnioskodawcy, projekt uchwały.  
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Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie otworzył dyskusję i zapytał: 49,5 mln zł prawie 
mamy przeznaczyć w 2017 roku. Jak to się ma do poprzedniego roku i w jakich 
pozycjach jest wzrost, a w jakich spadek?  
 
Pani Izabela Chorzelska – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
Wzrost jest przede wszystkim tam, gdzie głównym kosztem są koszty wynagrodzeń, 
czyli przede wszystkim w usługach opiekuńczych, tam, gdzie mamy zwiększone 
zapotrzebowanie wynikające albo sygnał o tym, że będą podwyższone stawki czy 
prognozowane są podwyższone stawki z zadań zlecanych z administracji rządowej, 
czyli tam, gdzie mamy zabezpieczenie usług specjalistycznych dla osób z 
zaburzeniami psychicznymi. Jest niewielkie zwiększenie na usługach 
rehabilitacyjnych, ale tam też głównym czynnikiem jest stawka. Zwiększenie 
dotyczy również usług asystenta osoby niepełnosprawnej. Wynika to również i z 
tego, że dzięki zwiększeniu tej kwoty będziemy mogli utrzymać dłużej osoby 
niepełnosprawne z zaburzeniami psychicznymi m. in. w środowisku zamieszkania, a 
nie szukać dla nich miejsc w DPS-ach, których po prostu nie ma, specjalistycznych 
dla tej grupy osób. Zwiększenia dotyczą też przeprowadzenia akcji letniej. Jak 
państwo pamiętacie w tym roku akcja letnia była przeprowadzona z dodatkowych 
środków jako półkolonie dla dzieci w późniejszym okresie. W tej chwili 
chcielibyśmy to zrobić już wcześniej. Po raz pierwszy w tym roku, ale to też było 
rozstrzygnięte w późniejszym dofinansowaniu kolonie ze środków z kapslowego dla 
dzieci objętych programami terapeutycznymi przez cały rok. Też były robione w 
postaci zlecenia organizacjom pozarządowym, a nie tak jak dotychczas w postaci 
przetargu.   
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Generalnie wydajemy w 2017 roku więcej? 
 
Pani Izabela Chorzelska – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
Więcej wydajemy, bo wchodzą również usługi z zakresu wsparcia osób z 
zaburzeniami psychicznymi w stosunku do programu ochrony zdrowia psychicznego 
przyjętego przez Radę Miasta w czerwcu tego roku. 
 
Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Czy może pani powiedzieć generalnie o ile więcej? Niestety, nie pamiętam ile było 
w zeszłym roku. Teraz jest 49,5 mln zł.   
 
Pani Izabela Chorzelska – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
Powiem szczerze, że też nie pamiętam, dlatego, że te zwiększenia wynikają też 
czasami z konkursów, które są ogłaszane w tym roku, a nie z tych, które były 
kontynuowane zadania z Wieloletniej Prognozy Finansowej. Przygotuję się na sesję. 
Na pewno jest zwiększenie w granicach niecałego miliona złotych z zakresu kultury, 
jak pamiętam, w porównaniu z ubiegłym rokiem.  
 
Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
To może być na sesji. Chciałam zapytać o taki, wydaje mi się, że zwłaszcza w 
kontekście weekendowych wydarzeń, ciekawy zakres tematyczny, który się nazywa 
Współpraca ze środowiskiem Kobiców oraz promowanie pozytywnych wzorców 
kibicowania. Mamy na to kwotę 150 tys. zł.   
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Pani Izabela Chorzelska – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
Tu akurat jest zmniejszenie.  
 
Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Właśnie, ale proszę powiedzieć, bo to jest projekt, który już od kilku lat jest. 
Chyba od Euro? 
 
Pani Izabela Chorzelska – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
Tak, albo to był rok 2011, albo 2012.  
 
Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Proszę powiedzieć coś więcej na temat tego projektu.  
 
Pani Izabela Chorzelska – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
Ten projekt wcześniej był realizowany w ramach projektu ogólnopolskiego 
przygotowania kibiców do wydarzeń, tak jak pani powiedziała, związanych z Euro 
2012, natomiast potem zauważyliśmy, że jest zasadne kontynuowanie tego 
zadania. To zadanie jest akurat dofinansowane ze środków tzw. kapslowego, bo 
jest to również w ramach profilaktyki. Dzięki temu projektowi, to jest nie tylko 
kwestia pójścia na stadion i kibicowania i braku bitew między kibicami przed i po 
meczowych, ale również ta grupa osób zaangażowanych w ten projekt np. 2 lata 
temu wyremontowała jedno z mieszkań chronionych, które było przeznaczone dla 
wychowanków wychodzących z pieczy i robili to razem kibice Arki i Lechii w 
strojach klubowych, jeden obok drugiego, po prostu pokazując, że można zrobić 
coś dobrego wspólnie razem, nie zagryźć się przy tym wzrokiem czy też w jakiś 
uszczypliwościach bezpośrednich. Również potem grupa, która jest zaangażowana 
w to środowisko kibicowskie powzięła próbę prowadzenia tego mieszkania 
treningowego i z tego co wiem ten projekt realizuje we współpracy z MOPR-em.   
 
Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
To jest bardzo ciekawe. Cieszę się, że jest z nami pan radny Hamadyk, bo jak 
wiemy, jest takim zagorzałym kibicem, ale teraz jest też członkiem komisji 
rozdzielającej kapslowe, więc myślę, że to w przyszłym roku dwa razy więcej na 
ten cel będzie.    
 
Pani Izabela Chorzelska – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
Tu jest właśnie ten problem, że trzeba bardzo mocno wskazywać na profilaktykę, 
ponieważ wskazania PARP-y co do tego jak te środki wydawać z roku na rok 
zawężają nam kanały możliwości. Akurat to jest zadanie wieloletnie i stąd nadal.   
 
Następnie, z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, przewodniczący poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 876. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 
Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Izabelę Chorzelską – Zastępcę Dyrektora 
Wydziału Rozwoju Społecznego, w wyniku przeprowadzonego głosowania, 
jednogłośnie - 5 głosami za, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w 
druku nr 876. (Opinia nr 41-15/193-74/2016). 
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PUNKT – 1D 
 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie uchwalenia 
„Regulaminu udzielania dotacji celowych na zadania związane z ochroną 
środowiska i gospodarką wodną” – druk nr 873. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
27 października 2016 r. - BRMG-S.0006.321.2016). 
 
Pani Dagmara Nagórka – Kmiecik – Zastępca Dyrektora Wydziału Środowiska 
przedstawiła w imieniu wnioskodawcy projekt uchwały. 
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie otworzył dyskusję. Powiedział: nasza uchwała 
obejmuje usuwanie azbestu.  
 
Pani Dagmara Nagórka – Kmiecik – Zastępca Dyrektora Wydziału Środowiska 
Tak.  
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Czy państwo myśleli o tym, żeby objąć też inne substancje, które w jakiś sposób 
zagrażają, na których moglibyśmy wykonać utylizację, usuwanie, itd.?  
 
Pani Dagmara Nagórka – Kmiecik – Zastępca Dyrektora Wydziału Środowiska 
To, nie ukrywam, nie byłoby proste, ponieważ jest krajowy plan usuwania azbestu i 
to się wkomponowuje w politykę narodową i co pan radny myślałby poprzez jakaś 
inna substancja niebezpieczna?  
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Wiem, że kwestią zwłaszcza naszych lokali komunalnych, itd. są problemy związane 
z obecnością subitu. 
 
Pani Dagmara Nagórka – Kmiecik – Zastępca Dyrektora Wydziału Środowiska 
Musze powiedzieć, że nie było to przedmiotem dyskusji, ale tak jak mówię, te 
wszystkie propozycje dotychczasowe wynikały również z polityki państwa i tak jak 
my mamy inwentaryzację materiałów azbestowych na terenie gminy zrobioną to 
jest jakaś baza wyjściowa. Jeśli chodzi o te inne substancje to myślę, że to byłoby 
problematyczne chociażby z braku rozeznania skali tego zjawiska, a wymogu 
posiadania inwentaryzacji takowej nie mamy. 
 
Następnie, z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, przewodniczący poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 873.  
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 
Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Dagmarę Nagórkę – Kmiecik – Zastępcę 
Dyrektora Wydziału Środowiska, w wyniku przeprowadzonego głosowania, 4 głosami 
za, przy 0 głosach przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w druku nr 873. (Opinia nr 41-15/194-
75/2016). 
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PUNKT – 2 
 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie określenia warunków i trybu składania deklaracji i informacji na 
podatek od nieruchomości za pomocą środków komunikacji elektronicznej – 
druk nr 869. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
27 października 2016 r. - BRMG-S.0006.317.2016). 
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska przedstawiła projekt 
uchwały. 
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie z uwagi na brak głosów w dyskusji, poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 869.  
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 
Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Teresę Blacharską – Skarbnika Miasta Gdańska, 
w wyniku przeprowadzonego głosowania, jednogłośnie - 5 głosami za, pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w druku nr 869. (Opinia nr 41-15/195-
76/2016).  
 

PUNKT – 3 
 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie opłaty 
prolongacyjnej – druk nr 870.  
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
27 października 2016 r. - BRMG-S.0006.318.2016). 
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska przedstawiła projekt 
uchwały. 
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie z uwagi na brak głosów w dyskusji, poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 870.  
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 
Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Teresę Blacharską – Skarbnika Miasta Gdańska, 
w wyniku przeprowadzonego głosowania, jednogłośnie - 5 głosami za, pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w druku nr 870. (Opinia nr 41-15/196-
77/2016).  
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PUNKT – 4 
 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyboru 
podmiotu uprawnionego do badania sprawozdania finansowego Gminy Miasta 
Gdańska za 2016 rok – druk nr 843. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
27 października 2016 r. - BRMG-S.0006.291.2016). 
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska przedstawiła projekt 
uchwały. 
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie powiedział: bardzo się cieszymy, że to jest podmiot 
z Gdańska.  
 
Następnie, z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodniczący poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 843.  
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 
Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Teresę Blacharską – Skarbnika Miasta Gdańska, 
w wyniku przeprowadzonego głosowania, jednogłośnie - 5 głosami za, pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w druku nr 843. (Opinia nr 41-15/197-
78/2016).  

PUNKT – 5 
 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – 
druk nr 878. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
27 października 2016 r. - BRMG-S.0006.326.2016). 
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska przedstawiła projekt 
uchwały. 
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie otworzył dyskusję. 
 
Radna Dorota Dudek – członek Komisji 
Czy zakończyliśmy już termomodernizację obiektów oświatowych?  
 
Pani Izabela Kuś – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
Termomodernizacja ta była finansowana z poprzedniej perspektywy. W tym roku 
się kończy ten projekt, ale będziemy wchodzić w kolejny, czyli termomodernizacje 
z nowego okresu finansowania unijnego w ramach Zintegrowanych Inwestycji 
Terytorialnych i wejdą zarówno szkoły, placówki oświatowe jak i budynki 
komunalne, kultura, straż pożarna. Wejdziemy w kolejny projekt 
termomodernizacyjny, ale ten z poprzedniej perspektywy już się skończył.   
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Radna Dorota Dudek – członek Komisji 
Perspektywa rozłożona na rok? 
 
Pani Izabela Kuś – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
Na dłużej. Tak naprawdę perspektywa rozłożona do 2023 roku i sukcesywnie 
będziemy wchodzić i realizować te projekty.  
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Mam prośbę do pani dyrektor, jeżeli byłaby możliwość przesłania programu 
chodnikowego w osobnym pliku, tej listy.  
 
Pani Izabela Kuś – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
Program chodnikowy jest dostępny na stronie DRMG. Jest taki czytelniejszy.  
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
On jest aktualny wobec tego co teraz będziemy przyjmować? Czasem jakieś 
przesunięcia się zdarzają.  
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Chyba jeszcze nie ma aktualnej.  
 
Pani Izabela Kuś – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
Są zadania na 2017 rok. 
 
Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Chciałabym o dwa projekty zapytać. Czy ma pani wiedzę, kiedy zostanie 
uruchomione dofinansowanie, chodzi mi o GPKM IVA i czy ten harmonogram 
finansowy, ale też harmonogram realizacji jest realny?  
 
Pani Izabela Kuś – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
Ten harmonogram jest realny. Jest świeżo opracowany. W grudniu składamy 
wniosek o dofinansowanie i we wniosku o dofinansowanie taki układ finansowy i 
harmonogram realizacyjny jest przyjęty. W momencie, kiedy złożymy wniosek o 
dofinansowanie nie ma przeszkód, oprócz oczywiście przeszkody finansowej, żeby 
uruchamiać przetargi. Najważniejszym bodźcem jest złożenie wniosku o 
dofinansowanie dla ZKM-u, który uruchomi przetarg i już nie będzie ryzyka 
niekwalifikowania wydatków, bo jest pewien taki mechanizm, że kwalifikowalność 
wydatków jest praktycznie od złożenia wniosku o dofinansowanie. Będziemy też 
sukcesywnie uruchamiać przetargi w ramach posiadanych środków własnych.  
 
Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Czy to w trybie konkursowym będzie?      
 
Pani Izabela Kuś – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
Nie, to nie jest tryb konkursowy. Wniosek składamy, bo już jest czas, żeby to 
zrobić, niemniej ponieważ w skład projektu wchodzi również linia tramwajowa 
nowa Warszawska, tam jeszcze mamy do pozyskania dokumenty środowiskowe i 
one się pojawią w kwietniu, w maju, więc ocena naszego wniosku będzie 
wydłużona. 
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Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
To samo pytanie dotyczy tego projektu Pomorskie Trasy Rowerowe.  
 
Pani Izabela Kuś – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
To też jest w ramach ZIT-u. To jest projekt partnerski z gminami ościennymi.  
 
Radna Dorota Dudek – członek Komisji 
Chciałam zapytać o planetarium. Czy jest to projekt odłożony w czasie, czy 
odstąpiliśmy od tego projektu?  
 
Pani Izabela Kuś – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
Nie odstąpiliśmy. Trudno powiedzieć, że jest to odłożone w czasie. Po prostu 
sukcesywnie realizujemy projekty. Planetarium jest przygotowywane i 
poszukujemy w tej chwili źródeł finansowania, bo tutaj trzeba stanąć do konkursu. 
Ten projekt nie jest przewidziany ani poza konkursem, ani w ramach ZIT-u, także 
musimy szukać źródeł finansowania. On jest przygotowywany i nie jest odsuwany w 
czasie.  
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Czyli czekamy na jakiś konkurs, który będzie przewidywał możliwość finansowania 
tego typu zadania.  
 
Pani Izabela Kuś – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
Szukamy źródeł związanych z ochroną środowiska, a tutaj widzimy pewne 
powiązania, więc wydaje się, że jest kilka możliwości. Musi się pojawić po prostu 
konkurs, żebyśmy stanęli do niego.  
  
Następnie, z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, Przewodniczący poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 878  
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 
Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Teresę Blacharską – Skarbnika Miasta Gdańska, 
w wyniku przeprowadzonego głosowania, 4 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym i 0 
głosach wstrzymujących się, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w 
druku nr 878. (Opinia nr 41-15/198-79/2016).  
 

PUNKT – 6 
 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2016 rok – druk nr 879. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
27 października 2016 r. - BRMG-S.0006.327.2016). 
 

Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska przedstawiła projekt 
uchwały. 
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie otworzył dyskusję. Powiedział: wyprzedzająco do 
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naszych kolejnych dwóch punktów dotyczących Budżetu Obywatelskiego, bo często 
pada taki zarzut, że DRMG zawyża kosztorysy jak mieszkańcy składają wnioski, że 
to niby za dużo jest, że można coś zrobić taniej, a tutaj widzę, że po tych 
wszystkich zadaniach ponad pół miliona jest za mało.  
 

Pani Izabela Kuś – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
Tak i to są te rzeczy, które w tej chwili wychodzą, bo w międzyczasie zarządzając 
budżetem przesuwamy pieniądze w momencie, kiedy po przetargu … 
 

Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
To nawet jest niewidoczne dla państwa. To wyjdzie dopiero ze sprawozdania.  
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Myślę, że warto takie informacje upubliczniać, bo ten zarzut o tym, że mieszkańcy 
uważają, że można coś zrobić za 200 tys. zł, a DRMG, że trzeba wydać dwa razy 
więcej i potem jest spór wokół tego, kłótnie, itd. Tu się okazuje, że jednak po 
obiektywnych przetargach publicznych, że jednak ta kwota jest po prostu ponad 
pół miliona za wysoka.   
 

Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Po realizacji tych wszystkich projektów, które weszły w życie zostanie 
przedstawione szczegółowe wykonanie, natomiast niekoniecznie te zadania, moim 
zdaniem, będą w tym roku wykonane. To będziemy mówić przy następnym punkcie, 
bo to wynika ze stopnia zaawansowania realizacji poszczególnych projektów.  
 

Radna Dorota Dudek – członek Komisji 
Chciałam się dowiedzieć jaka pula środków zostanie przeznaczona na nagrody dla 
pracowników i ile osób zostało wyróżnionych? Dla pracowników ZOO. 
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Wszyscy pracownicy. Pomijając tych pracowników, którzy na to nie zasłużyli, ale 
generalnie są to nagrody, bo też są oszczędności wynikające ze zwolnień 
lekarskich, nieobsadzonych wakatów, to do tej puli jeszcze zostanie dołączona ta 
kwota jeżeli Rada podejmie taką uchwałę.  
 
Radna Dorota Dudek – członek Komisji 
Jaka to będzie kwota?  
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
To 100% dotychczasowych wynagrodzeń jednomiesięcznych, ponieważ pracownicy 
ZOO zarabiają naprawdę mało, więc ta nagroda właściwie im przysługuje.  
 
Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Chciałam o drobną rzecz zapytać, ale bardzo ważną dla jednej z dzielnic w moim 
okręgu wyborczym, otóż widzę, że przenosimy z działu 801 do działu 853 50 tys. zł 
na wynajem kontenerów na rzecz biblioteki tworzonej w Gdańsku Ujeścisku. Czy to 
będzie biblioteka publiczna? Tam był pomysł biblioteki inicjatywy lokalnej.   
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
O ile wiem to ma być zaliczana do biblioteki publicznej.  
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Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Ale czy docelowo później będzie ona w budynku, czy ona cały czas będzie w tych 
kontenerach? Pan dyrektor się zgłasza.  
 
Pan Piotr Olech – Zastępca Dyrektora ds. integracji społecznej w Wydziale 
Rozwoju Społecznego 
To jest w ramach projektu złożonego przez mieszkańców w ramach Budżetu 
Obywatelskiego na Ujeścisku. To jest rozwiązanie tylko tymczasowe na okres roku. 
Oddamy poprowadzenie tej biblioteki społecznej mieszkańcom do momentu, kiedy 
powstanie po prostu dom sąsiedzki na południu i ta część zostanie przeniesiona w 
to miejsce.    
 
Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Czy my mamy już jakieś realne plany co do powstania domu sąsiedzkiego?  
 
Pan Piotr Olech – Zastępca Dyrektora ds. integracji społecznej w Wydziale 
Rozwoju Społecznego 
Tak.  
 
Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Miejsce mamy? Musimy budować? 
 
Pan Piotr Olech – Zastępca Dyrektora ds. integracji społecznej w Wydziale 
Rozwoju Społecznego 
Tak jest.  
 
Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Gdzie to będzie dokładnie?  
 
Pan Piotr Olech – Zastępca Dyrektora ds. integracji społecznej w Wydziale 
Rozwoju Społecznego 
To jest inwestycja przygotowywana wspólnie z TBS-em. 
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Na poprzedniej sesji to zadanie było przyjmowane jako dokapitalizowanie.  
 
Pan Piotr Olech – Zastępca Dyrektora ds. integracji społecznej w Wydziale 
Rozwoju Społecznego 
W jednym z budynków przygotowywanym. Jest przygotowywany projekt, 
zabezpieczone.  
 
Pan Maciej Kukla – Kierownik Referatu Usług Społecznych w Wydziale 
Promocji, Informacji i Komunikacji Społecznej 
To był projekt, który zwyciężył w poprzedniej edycji Budżetu Obywatelskiego. Z 
racji tego, że planowana jest w niedługiej perspektywie budowa podobnego 
obiektu, który by spełnił dużo lepiej oczekiwania mieszkańców, wspólnie z 
mieszkańcami przedstawialiśmy propozycję, z wnioskodawcą również, 
poinformowaliśmy ich o tym, że odstępujemy od budowy domu sąsiedzkiego, 
takiego jaki wygrał w głosowaniu w Budżecie Obywatelskim z racji tego, że on nie 
było pieniędzy na jego wyposażenie i na jego prowadzenie, itd. poza tym zajęłoby 
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jakąś działkę całą i nie mogłaby być wykorzystana na inne cele w latach 
późniejszych i przechodzimy do realizacji kolejnego projektu, czyli ulicy 
Wieżyckiej. Tam jest kwestia dosyć skomplikowana, ponieważ tam są uzgodnienia 
konserwatorskie, natomiast jakby ten kolejny projekt ma być realizowany, w tym 
roku ma być przeprowadzona…    
 
Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Czyli kolejny, który dostał najwyższą liczbę głosów?  
 
Pan Maciej Kukla – Kierownik Referatu Usług Społecznych w Wydziale 
Promocji, Informacji i Komunikacji Społecznej 
Tak, kolejny, który dostał najwyższą liczbę głosów, także mieszkańcy byli o tym 
informowani. Spotykaliśmy się z nimi wielokrotnie. Mieszkańcy o tym wiedzą.  
 
Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Dziękuję. 
 
Następnie, z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, Przewodniczący poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 879  
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 
Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Teresę Blacharską – Skarbnika Miasta Gdańska, 
w wyniku przeprowadzonego głosowania, 3 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym i 0 
głosach wstrzymujących się, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w 
druku nr 879. (Opinia nr 41-15/199-80/2016).  
 

PUNKT – 7 
 

 

Stan realizacji projektów Budżetu Obywatelskiego 2016 r. 

 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Państwu zostało przesłane zestawienie, które zrobił Wydział Budżetu Miasta i 
Podatków (stanowi załącznik nr 4 do protokołu), z wszystkich jednostek, 
wydziałów zostały zebrane dane i państwu przedstawione kwoty przypadające na 
poszczególne projekty i ich dotychczasowa realizacja.  
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Co do finansów to już wiemy, że o mniej więcej pół miliona jest przekroczony ten 
limit, który wyznaczyliśmy sobie na rok obecny czyli 11 mln zł, więc proszę 
powiedzieć, czy są jakieś zagrożenia dotyczące terminu 31 grudnia?  
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Są przedstawiciele Dyrekcji Rozbudowy Miasta Gdańska, gdzie właściwie 90% 
przedsięwzięć jest realizowanych przez Dyrekcję. Również jest Zarząd Dróg i 
Zieleni, są wszyscy przedstawiciele do wszystkich projektów, które są realizowane 
przez komórki organizacyjne. Myślę, że zaczniemy od pana Dyrektora DRMG.  
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Pan Wiesław Galikowski – p.o. Zastępcy Dyrektora ds. Planowania i Budżetu w 
Dyrekcji Rozbudowy Miasta Gdańska  
Pozwolę sobie przedstawić prezentację (stanowi załącznik nr 5 do protokołu). 
Odniosę się do zadań, które realizuje Dyrekcja Rozbudowy Miasta Gdańska. Razem, 
wszystkich zadań, które DRMG realizuje to są 44 zadania, w tym m. in. 
modernizacja chodników i dróg to jest 10 zadań, inwestycje z zakresu turystyki i 
rekreacji to jest 6 zadań, budowa chodnika oraz oświetlenie ulicy Wieżyckiej, to co 
zostało powiedziane przed chwilą to jest to zadanie, latarnie na chodniku wzdłuż 
ul. Chłopskiej, inwestycje z zakresu gospodarki komunalnej i ochrony środowiska 3 
zadania, inwestycje z zakresu kultury fizycznej 22 zadania i w ramach remontów 
bieżących 1 zadanie modernizacja boiska przy ul. Wroniej Górce. Ten podział ze 
względu budżetu to jest ten sam podział w budżecie, żeby łatwiej, czytelniej 
można było to pokazać. Tak samo odnosząc do tych kategorii pokazuję na tym 
slajdzie wartości przewidzianego budżetu do realizacji tych zadań w wysokości 
prawie 11 mln, którymi Dyrekcja Rozbudowy Miasta Gdańska startowała na 
realizację.   
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Same projekty DRMG to jest 11 mln?  
 
Pan Wiesław Galikowski – p.o. Zastępcy Dyrektora ds. Planowania i Budżetu w 
Dyrekcji Rozbudowy Miasta Gdańska  
Tak. Jeśli chodzi o status ich realizacji, jeśli chodzi o wydatkowanie środków na 
dzień dzisiejszy wg wykonania już bieżącego czyli zafakturowanych zadań, 
zakończonych i zafakturowanych, mamy 7% w wysokości 800 tys. zł. Tych zadań, 
które są już w realizacji czyli mamy podpisane umowy i zakończą się niebawem to 
jest ok. 60% i to jest wartość 6,5 mln zł.  
W trakcie przygotowywania, jeszcze w trakcie postępowania jest jeszcze 18 zadań, 
to jest 40% budżetu naszego, 40% zadań z tej sumy 44 sztuk. W trakcie realizacji 
jest 17, czyli prawie 40% również i 9 zadań już całkowicie zakończonych, 
rozliczonych.  
Tutaj mamy bardziej szczegółowy slajd mówiący o tym jak konkretnie, w jakim 
momencie znajdujemy się z daną grupą zadań.  
Gdańsk lepsze chodniki – projekt ogólnomiejski. Budżet na rozpoczęcie tego 
projektu to był 1 mln zł. Później ewaluowało to w kierunku zwiększenia zadania ze 
względu na tą wspomnianą Wieżycką i na dzień dzisiejszy przy zmianach 
budżetowych, które miały miejsce mamy wartość w planie 1 mln 938 tys. zł. To 
jest to co pani Iza Kuś wcześniej mówiła ze względu na te zmiany w trakcie nawet 
realizacji budżetu jak później podsumowanie do tego też dodam. Zaangażowanie 
środków czyli to co mamy podpisane umowy i już zabezpieczone na realizację tych 
projektów mamy na poziomie 1 mln 600 tys. zł. Z tych zadań na dzień dzisiejszy jak 
widać w realizacji jest większość. Już w trakcie procedowania zostało tylko jedno. 
Inwestycje drogowe: nie będę wymieniał bezpośrednio, może jak państwo będą 
zadawać pytania to możemy się odnieść do konkretnych zadań. Wartość jeśli chodzi 
o inwestycje drogowe w planie na początek roku było 937 tys. zł. na dzień 
dzisiejszy mamy wartość w planie 1 mln 094 tys. zł. Zaangażowanych jest na 
poziomie 1 mln zł.  
Dwa pakiety były inwestycji drogowych. Tutaj jest bez zmian budżet 2,5 mln.  
Chciałbym zwrócić uwagę na jedną rzecz, którą też państwo mówili odnośnie 
kosztorysów. Jedno zadanie nie zostanie na pewno zrealizowane. Dla renowacji 
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przejazdów rowerowych i przejść dla pieszych przez tory tramwajowe, gdzie 
została wykonana dokumentacja projektowa wartość kosztorysowa samego tego 
projektu była na poziomie 3 mln 300 tys. zł, w związku z tym nie było możliwości 
zrealizowania tego zadania i to zadanie nie zostanie zrealizowane.   
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Ile było na to środków?   
 
Pan Wiesław Galikowski – p.o. Zastępcy Dyrektora ds. Planowania i Budżetu w 
Dyrekcji Rozbudowy Miasta Gdańska  
Dla tej grupy projektów było 2,5 mln, a to jedno zadanie było tylko na poziomie 3,3 
mln zł.    
 
Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
A w tym kosztorysie złożonym przez wnioskodawców?  
 
Pan Wiesław Galikowski – p.o. Zastępcy Dyrektora ds. Planowania i Budżetu w 
Dyrekcji Rozbudowy Miasta Gdańska  
Nie pamiętam teraz. Nie mam tych danych jaki był wniosek, na ile opiewał. 
Musiałbym się do tego odnieść w terminie późniejszym. W tej chwili nie pamiętam. 
Jako przykład też taki pokazujemy, jak wygląda sytuacja z wartościami 
pokazywanymi we wnioskach. Grupa zdań związana z gospodarką komunalną i 
ochroną środowiska, wartość w planie na początek roku była 244 tys., na dzień 
dzisiejszy 280 tys., zaangażowanie już jest na poziomie 156 tys. zł.  
Tu mamy 3 zadania: inwestycje z zakresu zagospodarowania terenów zielonych. Tu 
były te latarnie na chodniku wzdłuż ul. Chłopskiej. Jest w trakcie realizacji. Tu był 
budżet na poziomie 5 tys. zł. Inwestycje z zakresu kultury fizycznej. Tu bardzo 
duża ilość zadań. Budżet rozpoczynaliśmy w wysokości 4 mln zł. Na dzień dzisiejszy 
budżet jest 4 mln 121 tys. zł. Zaangażowanych jest środków 3 mln. Jak widać 
jeszcze w trakcie postępowania przed uruchomieniem tych zadań jeszcze jesteśmy. 
Właściwie większość tych zadań za chwilę będą już wybrani wykonawcy z 
terminami realizacji do końca roku. Tu jest inwestycja z zakresu kultury fizycznej. 
Dalsze działania. Tutaj podobnie jak widać przy informacji również w dużej mierze 
jest już w trakcie realizacji. Parę sztuk jest jeszcze w trakcie postępowania 
przygotowawczego.  
Wronia Górka w ramach budżetu remontowego i tutaj jedna rzecz, która też 
potwierdza to co pani Skarbnik powiedziała wcześniej, wartość planu, z którym 
DRMG startowało do Budżetu Obywatelskiego dla tych 44 zadań to było 10 mln 041 
tys. zł. Na dzień dzisiejszy wartość planu jest 10 mln 759 tys. zł. Wzrost środków na 
realizację dla tych poszczególnych zadań, które trzeba było rozstrzygnąć i 
zrealizować już na dzień dzisiejszy było 715 tys. i to co pani Skarbnik powiedziała 
wzrost o 670 tys. zł dla dwóch rozdziałów dla zadań z zakresu kultury fizycznej 
oraz wypoczynku i rekreacji. To będzie wzrost o 670 tys. zł. Tym samym budżet na 
realizację w ramach zadań przydzielonych DRMG wzrośnie do 11 mln 429 tys. 
Chciałbym powiedzieć tu o jednej rzeczy związanej z ryzykami też ze względu na 
to, że sam budżet realizowany jest w danym jednym roku, jak widzicie państwo 
większość zadań, które zrealizujemy przypada ich fizyczne wykonanie na końcówkę 
roku i jest zarówno problematyczne ze względu, jak państwo widzicie, na te liczby, 
ale też na samo wykonanie, które aura może nam w jakiś sposób też przeszkodzić w 
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realizacji tych. Chociaż na dzień dzisiejszy planujemy realizację zgodnie z 
przyjętym planem i chcemy zrealizować wszystkie w 100% zadania.      
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Czyli ryzyka istnieją, ale jest szansa, że wszystkie zostaną zrealizowane.     
 
Pan Wiesław Galikowski – p.o. Zastępcy Dyrektora ds. Planowania i Budżetu w 
Dyrekcji Rozbudowy Miasta Gdańska  
Jak najbardziej ryzyka istnieją. Trzeba zwrócić też uwagę, że w momencie, kiedy 
dostajemy zadania w tym roku 2016, rozpoczęliśmy to od stycznia tego roku i cały 
proces uzyskania dokumentacji projektowej z uzgodnieniami, przykładowo jeśli 
chodzi o Konserwatora Zabytków, inne wszystkie po kolei uzgodnienia, które trzeba 
uzyskać w celu rozpoczęcia budowy, wszystkie ustalenia administracyjne 
powodują, że jednak nasze siły realizacyjne dopiero są uruchamiane w II połowie, 
albo nawet teraz nawet widać po tej statystyce w końcówce roku, że teraz ta siła i 
ciężkość będzie do końca roku na nas spoczywała, żebyśmy zamknęli ten budżet 
jeszcze w 100%.   
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Proszę państwa, istnieją dwie możliwości jak te środki wykorzystać. Jeżeli są 
podpisane umowy, a jednak są podpisane umowy na kwotę 7 mln 262 tys. zł, więc 
na sesji grudniowej można podjąć uchwałę o utworzeniu rachunku środków 
niewygasających. To jest jedna możliwość, a druga możliwość, ponieważ te środki 
nie będą w tym roku wydane, wejdą na rachunku bankowym kwota 
niewykorzystanych środków i można je potem wprowadzić do budżetu, ale to 
będzie dopiero miesiąc luty, i odtworzyć te środki.   
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Czyli koniec listopada, początek grudnia będziemy jeszcze więcej wiedzieć, bo 
pewne postępowania są w trakcie.  
 
Pan Wiesław Galikowski – p.o. Zastępcy Dyrektora ds. Planowania i Budżetu w 
Dyrekcji Rozbudowy Miasta Gdańska  
Sytuacja jest bardzo dynamiczna, bo tak naprawdę codziennie się odbywają 
otwarcia ofert, wchodzą wykonawcy na budowy. To z dnia na dzień ta statystyka 
się zmienia i jeśli będziemy o tym mówić w grudniu to na pewno to będzie inaczej 
wyglądało.   
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Poprosimy albo w grudniu, albo w styczniu jeszcze raz takie podsumowanie tego 
wszystkiego. Jakieś inne jednostki jeszcze oprócz DRMG? 
 
Pani Anna Bobrowska – Kierownik Działu Oczyszczania w Zarządzie Dróg i 
Zieleni w Gdańsku 
Mamy 4 zadania na łączną kwotę 65 860 zł. Pierwsze zadanie to bezpieczna 
Strzyża. W ramach tego zadania już 4 progi wyspowe na przejściach na ul. 
Chrzanowskiego zostały zamontowane. Zostanie jeszcze wyniesione przejście dla 
pieszych przy ul. Chopina i markowe oznaczenie drogowe na przejściach na ul. 
Chrzanowskiego. To zadanie powinno być zakończone do końca listopada. Drugie 
zadanie to są kosze uliczne na ul. Buczka. Trzy kosze zostały już ustawione. Mała 
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infrastruktura to są ławki i kosze na śmieci w dzielnicy VII Dwór i to zadanie 
powinno być zrealizowane do 10 listopada. Rewitalizacja Wroniej Górki. Tutaj jest 
ustawienie ławek i koszy i też do 10 listopada.   
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Żadnych ryzyk, że coś nie zostanie zrealizowane w tym roku? 
 
Pani Anna Bobrowska – Kierownik Działu Oczyszczania w Zarządzie Dróg i 
Zieleni w Gdańsku 
Raczej nie.  
 
Pan Wojciech Przyborowski – przedstawiciel Wydziału Bezpieczeństwa i 
Zarządzania Kryzysowego 
Dwa zadania. Jedno zadanie to jest bezpieczna Strzyża. To jest monitoring miejski. 
Jedna kamera, która powstanie na skrzyżowaniu Chopina i Wojska Polskiego. Drugie 
zadanie polegające na budowie monitoringu w ciągu ul. Rybackiej dla spełnienia 
oczekiwań mieszkańców, w związku z uciążliwością Ergo Areny. Tam są budowane 4 
punkty kamerowe i realizacja obu zadań jest przewidziana do 19 listopada.  
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
To jest w ramach przetargu?  
 
Pan Wojciech Przyborowski – przedstawiciel Wydziału Bezpieczeństwa i 
Zarządzania Kryzysowego 
Tak, w ramach przetargu, jest jedna firma. Termin realizacji jest nie zagrożony. 
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Dziękuję bardzo. 
 
Pan Kazimierz Kuncewicz – przedstawiciel Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Trzy programy, jeden ogólnomiejski Animals Patrol. Dwa programy lokalne Chełm i 
Jasień. Kompleksowa opieka nad kotami bezdomnymi miejskimi. Realizacja jest 
niezagrożona, chociaż nie widomo ile pieniędzy wydadzą gabinety weterynaryjne i 
czy będą takie potrzeby. Animals Patrol ma kwotę 190 tys. zł na te dwa 
dzielnicowe jeden na 86 tys., a drugi na 34. Jeżeli chodzi o wykonanie na 
dzielnicowych to prawdopodobnie będą oszczędności. Zależy ile do końca roku tych 
kotów będzie poddanych sterylizacji, kastracji, odpchleniu, odrobaczeniu, drobnym 
zabiegom leczniczym. W sumie Animals Patrol będzie wykonany w 100%, a na tych 
mniejszych, dzielnicowych prawdopodobnie będą oszczędności.      
 
Pani Izabela Chorzelska – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
W Wydziale Rozwoju społecznego 3 zadania. Wszystkie zadania zostały powierzone 
organizacjom pozarządowym w konkursach. Zaczęła się ich realizacja pod koniec 
czerwca dwa programy: zajęcia aktywizującej seniorów w dzielnicy Śródmieście 
oraz Oruński Uniwersytet Trzeciego Wieku to jest dla Oruni – Św. Wojciecha – 
Lipiec, a na początku lipca zaczęło się też dla Oruni – Św. Wojciecha – Lipce 
zadanie dotyczące lekcji patriotyzmu dla mieszkańców Oruni. Jeśli chodzi o 
realizację tych zadań to maj, czerwiec kończą się zajęcia aktywizujące seniorów. 
Umowa opiewa na dzień 31 października 2016 r. Nie mamy żadnej informacji o 
tym, żeby wykorzystanie środków było zagrożone. Realizacja jest prowadzona. 
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Sprawozdanie powinniśmy otrzymać do 30 listopada. Ewentualny zwrot środków do 
15 listopada. Jeśli chodzi o kolejne zadanie to jest zadanie dotyczące lekcji 
patriotyzmu. Czas umowy opiewa do 15 listopada, w związku z tym sprawozdanie 
merytoryczne będzie do 15 grudnia, a do końca listopada zwrot ewentualnych 
środków finansowych niewykorzystanych i do końca roku realizowane jest zadanie 
Oruński Uniwersytet Trzeciego Wieku, w związku z tym tam sprawozdanie jest do 
30 stycznia 2017 r., a ewentualny zwrot niewykorzystanych środków do dnia 31 
stycznia 2017 r. Nie mamy żadnych informacji o tym, żeby miałyby być te środki 
niewykorzystane, tak jak już powiedziałam. Jedyna informacja taka, że na lekcje 
patriotyzmu w Budżecie Obywatelskim było przeznaczone 25 tys. zł, jednak 
komisja konkursowa po ocenie oferty, która na to zadanie wpłynęła przeznaczyła 
na to zadanie 15 tys. zł, ponieważ niektóre pozycje kosztorysu nie wiązały się 
bezpośrednio z realizacją tych lekcji patriotyzmu.     
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Jeszcze Wydział Polityki Gospodarczej. Projekt dotyczył zadania Gdańska woda 
zdrowia doda. Na sesji czerwcowej przekazaliśmy kwotę 140 tys. zł dla naszej 
spółki wodociągowo – kanalizacyjnej jako dokapitalizowanie.   
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
To było dokapitalizowanie do GIWK-u. Czy są jeszcze jakieś pytania do jednostek? 
Będziemy monitorować sprawy z DRMG.  
 
Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Uwaga ogólna. Jak słuchałam pana dyrektora nie wiem, czy my w ogóle możemy 
znaleźć jakiś pomysł na to, żeby ten Budżet Obywatelski jakoś sprawnie 
realizować, bo zawsze jednak jest ten moment głosowania, wyboru, a później ten 
rok kalendarzowy się robi zawsze krótki, bo nie zawsze postępowanie się uda, 
trzeba ileś dokumentów przygotować. Nie mam pomysłu. Patrzę na panią Skarbnik, 
czy Budżet Obywatelski może być kilkuletni? 
   
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Rozmyślamy z panią Skarbnik na ten temat, nad jakimś rozwiązaniem.  
 
Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Czyli dochodzicie do porozumienia?  
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Musimy dojść do porozumienia, bo jednak w wielu przypadkach ten jeden rok jest 
to problem z realizacją przede wszystkim przez DRMG, gdzie jest dużo zadań. Jest 
jeszcze ten okres projektowy, okres wyłonienia wykonawcy i ten rok czasu jest za 
mało. I o takich przypadkach będziemy rozmawiać.  
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
W kolejnym punkcie pan Maciej będzie mówił o tym, że będziemy się 
przygotowywać do pewnej ewaluacji tego projektu, i że będziemy myśleć o tym co 
usprawnić w procesie. Płynnie możemy przejść do tego. Także poprosimy panie 
dyrektorze.  
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PUNKT – 8 
 

Omówienie wyników głosowania na projekty Budżetu Obywatelskiego 2017 r. 
Propozycje zmian w kolejnych edycjach Budżetu Obywatelskiego. 
 
Pan Maciej Kukla – Kierownik Referatu Usług Społecznych w Wydziale 
Promocji, Informacji i Komunikacji Społecznej 
Mogę się odnieść do tego co państwo mówiliście przed chwilą. Z jednej strony 
wydłużenie tego Budżetu Obywatelskiego, realizacji, na 2 lata oczywiście mogłoby 
spowodować, że mieszkańcy mogliby zgłaszać większe projekty, bardziej 
skomplikowane, itd., czyli byłby dłuższy czas, żeby je realizować, ale z drugiej 
strony spotkamy się na pewno i to jestem pewien, z takim zarzutem, że znowu te 
inwestycje są odkładane w czasie, tzn. ich efekt, tego głosowania, poznamy nie za 
rok, tylko za blisko dwa lata i już w tej chwili dzwonią mieszkańcy i pytają się o 
realizację wniosków z Budżetu Obywatelskiego z poprzedniej edycji, są 
zaniepokojeni, martwią się. Oni głosowali w ubiegłym roku, a już prawie listopad i 
jeszcze nie są te projekty zrealizowane. Więc jeżeli wydłużymy to do dwóch lat, to 
możemy się spotkać z takim zarzutem, że oni nie widzą tego efektu swojego 
głosowania.  
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Ale efekt taki jest, że te zadania w większości będą sfinansowane w roku 
następnym. Nie oszukujmy się, przy takim wykonaniu to być może niektóre będą 
zrealizowane, tylko finansowo będą zaangażowane w roku 2017. Jest to problem.  
 
Radna Dorota Dudek – członek Komisji 
Ale jest to problem, z którym inne miasta sobie radzą?     
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Nie, nie radzą. Jest to samo.  
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Z tego co wiem to Łódź podała 40% wykonania na chwilę obecną.  
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Nie ma takiej opcji, ponieważ proces inwestycyjny przeciętny, właściwie z 
projektami to jest 15 miesięcy.  
 
Pan Wiesław Galikowski – p.o. Zastępcy Dyrektora ds. Planowania i Budżetu w 
Dyrekcji Rozbudowy Miasta Gdańska  
Tak naprawdę nie ma znaczenia wielkość tego zadania, bo to czy to jest drobne 
zadanie, które trzeba postawić jedno urządzenie na siłownię, czy to jest duże 
zbudowanie boiska to proces inwestycyjny, uzgadniania dokumentacji jest taki 
sam, tylko wykonanie samej dokumentacji projektowej może być skrócony, ale 
uzgodnień i uzyskanie zgód administracyjnych jest taki sam, także tutaj to trwa.   
 
Radna Dorota Dudek – członek Komisji 
A w ubiegłym roku proszę mi przypomnieć ile procentowo tych zadań zostało 
opóźnionych, wykonanych po terminie?   
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Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Chyba mniej niż w tym roku.  
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Wszystkie były w terminie zrealizowane.  
 

Radna Dorota Dudek – członek Komisji 
Czyli można.  
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Tylko zadań było dużo mniej i nie było dzielnicowych. Właściwie od tej edycji są 
dzielnicowe.  
 

Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Jest większy zakres zadań. Jest tych zadań więcej.  
 

Radna Dorota Dudek – członek Komisji 
Ja nie atakuję. Próbuję… 
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Wybranych projektów było dwadzieścia kilka, a teraz było sześćdziesiąt kilka. 
Także ponad dwukrotnie się zwiększyła liczba projektów.  
 

Pan Wiesław Galikowski – p.o. Zastępcy Dyrektora ds. Planowania i Budżetu w 
Dyrekcji Rozbudowy Miasta Gdańska  
Mogę powiedzieć jeśli chodzi o DRMG, w tym roku 44, a w przyszłym roku już 
będziemy realizować pięćdziesiąt ileś. Także ta skala znów cały czas wzrasta. Ilość 
projektów zwiększa się na kwocie raptem nie dużo zwiększonej, ale mniejsze 
projekty wchodzą przez to.  
 

Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Czym bardziej wychodzi się naprzeciw mieszkańcom, tym więcej jest projektów i 
tym samym wydłużają się okresy realizacji.  
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Jeszcze bym prosił pana kierownika Kuklę o kilka zdań na temat wybranych 
projektów w kolejnej edycji i kilka zdań na temat tego w jaki sposób będziemy 
oceniać i ewentualnie programować jakieś zmiany, tą ankietę dla mieszkańców, 
itd.  
 

Radna Dorota Dudek – członek Komisji 
Jeszcze taka sugestia, może by połączyć, że jak realizacja tych projektów do 
jakiejś mniejszej kwoty rocznie, a te większe projekty z wydłużeniem dwuletnim, 
żeby może mieszkańcy mieli… może w tym kierunku, żeby to wszystko nie było na 
dwa lata rozłożone tylko coś szybciej oddane, a te większe projekty… 
 

Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Będziemy się zastanawiać.  
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Sugestie mieszkańców dotyczące przedłużenia tegorocznego projektu jak i kwestia 
tego, że kwestie przetargowe jak różnego rodzaju administracyjne powiększają ten 
proces, właśnie powoduje to, że myślimy w jaki sposób to wydłużyć i myślę, że po 
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tych uwagach mieszkańców, które będziemy zbierać będziemy się zastanowić w 
jaki sposób w ogóle zmienić, przebudować Budżet Obywatelski. Oddaję głos.  
 
Pan Maciej Kukla – Kierownik Referatu Usług Społecznych w Wydziale 
Promocji, Informacji i Komunikacji Społecznej 
Za nami czwarte edycja Budżetu Obywatelskiego. Zanim przejdę do wyników to 
powiem w kilku zdaniach podsumowanie. W tym roku 12,5 mln zł na Budżet 
Obywatelski. 10 mln na projekty dzielnicowe i 2,5 mln na projekty ogólnomiejskie. 
Oczywiście były to nadal wszystkie propozycje mieszczące się w zadaniach 
własnych gminy z wyłączeniem remontów placówek oświatowych, budynków 
miejskich, w których prowadzona jest działalność komercyjna. Wydłużyliśmy czas 
składania wniosków, z dwóch tygodni do miesiąca, to cały miesiąc kwiecień. 
Głosowanie dwutygodniowe we wrześniu. Wspólna kampania z Gdynią, Sopotem, 
Rumią w wagonach SKM, na trojmiasto.pl, w Dzienniku Bałtyckim. Niezależnie 
oczywiście bardzo szeroko największa kampania informacyjna jaką dotychczas 
przygotowaliśmy realizowana przez samo miasto Gdańsk. Do oceny formalnej 
przyjęliśmy 335 projektów, do głosowania wybranych zostało 254 projekty, w tym 
237 dzielnicowych i 17 projektów ogólnomiejskich. W tym roku liczba osób, która 
była uprawniona do głosowania wynosiła 375 260 osób. Zagłosowało blisko 37 
tysięcy mieszkańców Gdańska 36971. Frekwencja wyniosła 9,95% i była lepsza niż w 
poprzedniej edycji Budżetu Obywatelskiego. W wyniku samego głosowania do 
realizacji przeszło aż 91 projektów. 88 projektów dzielnicowych i 3 projekty 
ogólnomiejskie na łączną kwotę 12 mln 552 tys. zł. Nowy Dom tuż za rogiem – 
rozbudowa schroniska dla bezdomnych zwierząt na 510 tys. zł – największa liczba 
głosów. Drugie miejsce Gdańszczanie bezpieczni w drodze do szkoły. I kolejny 
projekt, który wszedł na kwotę 250 tys. zł Pogotowie dla zwierząt. Łącznie 12 mln 
552 tys. zł. Przekroczyliśmy ten budżet zakładany o 52 tys. zł, ale też po to, żeby 
nie było uwag mieszkańców z tej strony, że zaoszczędzamy 200 tys. zł, więc 
woleliśmy dołożyć 52 tys. zł. Wcześniej mówiliśmy, że to była kwota 5 tys. zł. 
Niestety po kolejnej analizie wyszło, że był jeden czeski błąd w jednej kwocie z 
jednej z dzielnic, więc łącznie się okazało o 52 tys. zł więcej.   
  
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Potem na koniec roku i tak się okaże, że trzeba dołożyć pieniędzy.   
 
Pan Maciej Kukla – Kierownik Referatu Usług Społecznych w Wydziale 
Promocji, Informacji i Komunikacji Społecznej 
Jeżeli chodzi o propozycje zmian w kolejnej edycji Budżetu Obywatelskiego. Na tą 
chwilę nie chciałbym składać jeszcze żadnych deklaracji, ponieważ w miesiącu 
listopadzie chcemy, żeby na stronie była ankieta ewaluacyjna. Chwilkę nam to 
jeszcze zajmie, bo płynnie przeszliśmy do panelu obywatelskiego dotyczącego 
zmian klimatycznych, ale ta ankieta będzie w listopadzie, więc zbierzemy te 
wszystkie opinie Gdańszczan, również opinie, które do nas przychodzą drogą 
mailową. Radny Hamadyk zgłosił swoje postulaty do kolejnej edycji Budżetu 
Obywatelskiego. Na pewno panu przewodniczącemu, również jako członkowi 
Zespołu Konsultacyjnego przedstawimy te pomysły Gdańszczan. Chcielibyśmy 
wypracować jakieś wspólne rekomendacje, które byśmy wspólnie przedstawili 
Prezydentowi Miasta Gdańska, żeby z jednej strony usprawnić sam proces 
weryfikacji itd., a z drugiej strony zastanowić się nad tym co jeszcze można 
zmienić, aby być może wydłużyć termin realizacji inwestycji. Być może w inny 
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sposób podchodzić do tego, które projekty w dzielnicach mają być uznawane jako 
wygrane, czy dobijamy do określonej puli środków, czy bierzemy te z góry i 
awansem wchodzi np. trzeci. Musimy się nad tym zastanowić. Ile jest osób tyle jest 
różnych propozycji. Staramy się ludzi edukować i to na facebooku, itd. bo 
pojawiają się zarzuty, że spółdzielnie sobie remontują chodniki za pieniądze 
budżetu obywatelskiego, co nie jest prawdą, bo tereny spółdzielcze w Gdańsku są 
wyłączone z inwestycji w ramach Budżetu Obywatelskiego. Ludzie piszą takie 
opinie na facebooku Prezydenta. Staramy się to dementować. Niestety to idzie w 
eter. Niektórzy ludzie nie do końca wiedzą jakie są te zasady Budżetu 
Obywatelskiego, jakieś przekłamania również trafiają do ich świadomości. Staramy 
się tak pracować nad tym, żeby mieszkańcy wiedzieli, że tereny spółdzielcze tam 
nie inwestujemy. Tego rodzaju i inne rzeczy. Pewnie trzeba się zastanowić czy w 
tej chwili tereny przyległe do szkół możliwe są do zainwestowania. Jest dużo 
głosów, żeby nie było. Nad tym też trzeba by się było zastanowić. Nie mówię, że 
nie powinny być, ale pewnie warto się zastanowić czy inwestycje na kilkaset 
tysięcy złotych na terenach przyległych do szkoły, gdzie jednak możliwość 
korzystania z tego jest ograniczona chociażby przez to, że dzieci mają zajęcia od 8 
do 16 czy 17-tej, czy powinny być w ramach Budżetu Obywatelskiego czy nie. 
Każdy ma swoją opinię. Myślę, że to wszystko zbierzemy.   
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Po tej ankiecie będziemy mądrzejsi.     
 
Pan Maciej Kukla – Kierownik Referatu Usług Społecznych w Wydziale 
Promocji, Informacji i Komunikacji Społecznej 
Tak. Zobaczymy też czego sami mieszkańcy chcą.     
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Czyli w miesiącu styczniu będziemy mogli wrócić do tego tematu i myślenia o 
kolejnej edycji. Wtedy, pani radna, także będzie można przemyśleć wszystkie 
propozycje dotyczące chociażby tej jednoroczności i dwuroczności itd. Też tutaj 
radny Hamadyk po to był, że swoją propozycję chciał przedstawić, więc myślę, że 
te wszystkie propozycje będzie można zebrać w jedno i wymyślić zasady kolejnej 
edycji.    
 
Radna Dorota Dudek – członek Komisji 
Jakie mamy doświadczenie, ile Gdańszczan korzysta z możliwości wypowiedzenia 
się, zabrania głosu przez wypełnienie tej ankiety?  
 
Pan Maciej Kukla – Kierownik Referatu Usług Społecznych w Wydziale 
Promocji, Informacji i Komunikacji Społecznej 
Trudno mi powiedzieć, nie pamiętam ile to było osób w ubiegłym roku. Nie wiem 
czy to było 200 osób. Będziemy się starali nagłaśniać tą informację możliwe 
szeroko. To nie tylko będzie ankieta na samej stronie, ale też będziemy się starali 
trafić do wszystkich rad dzielnic, na kolegium przewodniczących rad dzielnic o tym 
powiemy, do NGO-sów, komunikat do mediów. Wszędzie tam, gdzie będziemy 
mogli to zrobić w sposób bez kosztowy będziemy starali się rozpowszechnić tą 
informację. Jak widzimy po liczbie osób, które składają wnioski i głosują nie 
spodziewajmy się, że udział w ankiecie weźmie 2 czy 5 tysięcy mieszkańców 
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Gdańska, jeżeli niespełna 38 tysięcy mieszkańców w ogóle głosuje. Mam nadzieję, 
że będzie tych głosów na tyle sporo, żebyśmy mieli z czym się zapoznać.     
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Dziękuje bardzo. Czy są jakieś pytania? Nie widzę. Przyjęliśmy informację do 
wiadomości.   
 
Pan Wiesław Galikowski – p.o. Zastępcy Dyrektora ds. Planowania i Budżetu w 
Dyrekcji Rozbudowy Miasta Gdańska  
Mam taką prośbę, żeby podsumowanie ewentualnie w styczniu zrobić.  
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
W styczniu podsumujemy sobie i zastanowimy się co dalej. Także już zgłaszam na 
styczniowe posiedzenie ten temat.  
 

PUNKT – 9 
 
Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 

Wobec braku spraw związanych z tym punktem Przewodniczący zamknął 
posiedzenie Komisji. 
 
Koniec -  godz.18:10. 
 
 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Strategii i Budżetu RMG 

 
 

Piotr Borawski 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziła: 
Joanna Świeczkowska 
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1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 12 13 14 15 16 17 18 19 20 21 22

ZADANIA INWESTYCYJNE

I 600
60015

60016
6050

Modernizacja dróg i chodników na terenie Gdańska w 

ramach Budżetu Obywatelskiego
5 339 565 DRMG 4 078 712 1 260 853 346 233 204 721 5 134 844 204 721

600 60015 6050 1

Sieć głównych tras rowerowych Gdańska - poprawa 

bezpieczeństwa i jakości

(ogólnomiejskie)

2 200 000 DRMG 08.12.2015 1 989 664 210 336 68 051 68 051 2 131 949 68 051

a) Modernizacja drogi rowerowej wzdłuż Al. 

Zwycięstwa i Al. Grunwaldzkiej na odcinku od Wałów 

Piastowskich do Ks. Leona Miszewskiego

586 000 DRMG 08.12.2015 07.09.2016 MTM S.A., Gdynia 30.11.2016 Realizacja robót. 585 157 843 0 0 586 000 0

b) Renowacja przejazdów rowerowych i przejść dla 

pieszych przez tory tramwajowe
0 DRMG 08.12.2015

Ogłoszono zamówienie publiczne na roboty budowlane w 

dniu 15.07.2016. Unieważnione postępowanie na roboty 

budowlane (za wysokie oferty) . Odstąpiono od realizacji 

w 2016 r..

0 0 0 0 0 0

c) Poprawa oznakowania poziomego i pionowego sieci 

głównych tras rowerowych
403 000 DRMG 08.12.2015 19.08.2016

SAFEROAD KABEX, 

Gdańsk
09.09.2016 Trwa realizacja robót. 402 947 53 0 0 403 000 0

d) Instalacja stojaków rowerowych oraz podpórek 

spoczynkowych.
40 000 DRMG 08.12.2015 Planowany termin składania ofert do dnia 14.10.2016 r.. 0 40 000 0 0 40 000 0

08.07.2016
WPRD GRAVEL sp. 

z .o.o., Gdańsk

I etap  

05.09.2016 

II etap 

31.10.2016

Dokumentacja projektowa została odebrana. Trwa 

realizacja robót.
901 590 0 0

Urząd Miejski Mapy z ewidencji gruntów i do celów informacyjnych. 401 401 401

f)Poprawa bezpieczeństwa i jakości drogi 

eksploatacyjnej na wale Kanału Raduni
0 DRMG 08.12.2015

Termin składania ofert - 20.09.2016r.. Unieważniono 

przetarg z powodu braku ofert. Odstąpiono od realizacji w 

2016 roku.

0 0 0 0 0 0

g) Poprawa bezpieczeństwa i jakości ul. Hucisko z ul. 

Wały Jagiellońskie
30 000 DRMG 08.12.2015

Trwa pozyskiwanie decyzji i pozwoleń oraz 

opracowywanie Specyfikacji Istotnych Warunków 

Zamówienia na realizację zadania. Zadanie planowane do 

realizacji ze środków GMG.

0 30 000 0 0 30 000 0

04.07.2016

JOTEL J. 

Lewandowski, 

Gdańsk

25.11.2016

Dokumentacja projektowa. Brak możliwości realizacji 

zadania "Rozbudowa skrzyżowania ul. Armii Krajowej z ul. 

Łostowicką" w 2016 roku - nieuregulowane sprawy 

terenowo-prawne działek. Odstąpiono od realizacji w 

2016 roku.

23 616 0 0

19.02.2016

Architektoniczna 

Pracownia 

Projektowa PURE 

A. T. Bobres, 

Gdańsk

30.06.2016
Dokumentacja projektowa dla przejazdu na wprost 

skrzyżowania ulic Pomorska, Gospody, Chłopska
75 953 67 650 67 650

600 60015 6050 2
Skrzyżowanie przy Galerii Bałtyckiej - przyjazne dla 

rowerzystów/ek i pieszych
257 000 DRMG 04.02.2016 27.06.2016

WPRD GRAVEL Sp. 

z o.o., Gdańsk
30.07.2016

Otwarcie ofert odbyło się w dniu 06.05.2016. Wartość 

umowy 257 131,03 zł, w tym: Budżet Obywatelski 2016 - 

257 000  zł, Rozwój Komunikacji Aglomeracji 

Trójmiejskiej - 131,03 zł. Trwa realizacja robót.

257 000 0 0 0 257 000 IV Wrzeszcz Górny 0

Ogólnomiejski

e) Poprawa bezpieczeństwa i jakości: Al. Hallera-od ul. 

Towarowej do torów PKP (pod wiaduktem), ul. 

Kartuska - ul. Powstańców Warszawskich -wyjazd z 

posesji, Al. Zwycięstwa-Park Steffensa (wjazd do 

bramy), Al.Zwycięstwa-ul. Kolejowa, ul. Braci 

Lewoniewskich-ul. Wojska Polskiego, ul. Elbląska-

korekta krawężników-obniżenie

902 000 DRMG

Lp. Dz. Rozdz. § Lp. Nazwa

08.12.2015 9 901 599

h) Poprawa bezpieczeństwa i jakości: rozbudowa 

skrzyżowania ul. Armii Krajowej z ul. Łostowicką, 

budowa połaczenia drogi rowerowej wzdłuż ul. 

Pomorskiej z Parkiem Jelitkowskim wraz z brakującym 

przejazdem na wprost skrzyżowania ulic Pomorska, 

Gospody, Chłopska

239 000 DRMG 08.12.2015 139 431 171 350

Kwota 

planowana
Dysponent

POZIOM REALIZACJI ZADAŃ  W ROKU 2016
na koniec września 2016 r.

401

67 650
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24.02.2016

KONFIG 

Projektowanie i 

Doradztwo 

Techniczne B. 

Figur, Gdańsk

30.06.2016

Dokumentacja projektowa została odebrana. W dniu 

27.09.2016 r. ogłoszono postępowanie na roboty 

budowlane. Termin składania ofert na realizację odc. 

Leśny odcinek Balcerskiego - 12.10.2016. Pozostały do 

realizacji Parking Niedziałkowskiego zostanie wykonany 

w trybie przetargu nieograniczonego - wartość 

kosztorysowa 190.000 zł brutto.

38 157 0 0

22.02.2016 Igor Nelle, Gdańsk 03.03.2016 Opinia o pochodzeniu gruntów. 150 150 150

17.02.2016
DBProjekt, D. 

Brożek, Gdańsk
31.05.2016 Dokumentacja projektowa została odebrana. 2 706 2 460 2 460

31.08.2016

PBH JUMAR Sp. z 

o.o., Pruszcz 

Gdański

15.10.2016

Trwa realizacja robót. Pismo o przesunięcie środków z 

dnia 23.09.2016 -31680 zł zaangażowane z "Nowe 

Miejsca Postojowe" i 7366 zł zaangażowane z 

"Chodkiewicza 17".

71 340 0 0

29.02.2016
DBProjekt, D. 

Brożek, Gdańsk
30.06.2016 Dokumentacja projektowa została odebrana. 9 225 8 979 8 979

31.08.2016

PBH JUMAR Sp. z 

o.o., Pruszcz 

Gdański

30.09.2016

Trwa realizacja robót. Pismo o przesunięcie środków z 

dnia 23.09.2016 w wysokości 31680 zł na zadanie 

"Zagospodarowanie terenu przy ul. Raduńskiej i ul. 

Turkusowej".

51 660 0 0

600 60016 6050 6 Mieszkam w Gdańsku Sienna 138 000 DRMG 04.12.2015 02.03.2016

Proinwesta A. 

Waniewska, 

Gdańsk

15.04.2016

Dokumentacja projektowa została odebrana. Brakująca 

kwota 148260 zł zaangażowana z "Modernizacji 

nawierzchni dróg na terenie Gdańska". Umowa na 

realizację robót w trakcie podpisywania.

14 760 123 240 13 530 13 530 124 470 I Przeróbka 13 530

600 60016 6050 7 Bezpieczna droga - bezpieczeństwo mieszkańców 29 000 DRMG 04.12.2015 17.02.2016
DBProjekt, D. 

Brożek, Gdańsk
31.05.2016

Dokumentacja projektowa została odebrana. Trwa 

podpisywanie umów na realizację robót.
3 936 25 064 3 690 3 690 25 310 IV Młyniska 3 690

08.02.2016

Proinwesta A. 

Waniewska, 

Gdańsk

15.04.2016

Dokumentacja projektowa została odebrana. 

Otrzymano pozwolenie na realizację robót. Zgłoszono 

roboty budowlane. Wykonawca został wybrany w 

drodze zapytania ofertowego.

19 987 18 450 18 450

16.09.2016
PBH Jumar, 

Pruszcz Gdański
17.10.2016

Trwa realizacja robót. Wartość umowy 154000 zł, w tym 

Budżet Obywatelski 2016 - 85000 zł i "Budowa i 

przebudowa dróg lokalnych" - 69000 zł.

85 000 0 0

29.01.2016
PRO-INVEST J. 

Bączkowski, Sopot
16.05.2016 Dokumentacja projektowa została odebrana. 23 124 20 664 20 664

Warunki techniczne. 92 92 92

16.08.2016 HENTAR, Suwałki 30.09.2016

Trwa realizacja robót. Pismo o przesunięcie środków z 

dn. 23.09.2016 w wysokości 7366 zł na 

"Zagospodarowanie terenu przy ul. Raduńskiej i ul. 

Turkusowej"

157 236 141 512 0

600 60016 6050 10 Gdańsk trzyma poziom - lepsze chodniki 1 938 000 DRMG 26.11.2015 1 354 675 583 325 68 655 68 655 1 869 345 68 655

a) Budowa chodnika dla pieszych wraz z oświetleniem 

wzdłuż ul. Wieżyckiej (od ul. Świętokrzyskiej do 

chodnika łączącego ul. Porębskiego ze Szkołą 

Podstawową Nr 12)

383 000 DRMG

Projekt został zatwierdzony do realizacji w związku z 

odstąpieniem od realizacji projektu "Budowa i stworzenie 

Sąsiedzkiego Dzielnicowego Domu Kultury wraz z 

Biblioteką Sąsiedzką w dzielnicy Ujeścisko-Łostowice" - 

zgodnie z uchwałą RMG nr XXVI/675/16 z dnia 30.06.2016 

r.. Ze względu na obszerny zakres dokumentacji oraz 

konieczność uzyskania uzgodnień m.in. z konserwatorem 

zabytków, czas potrzebny na opracowanie dokumentacji 

to ok. 7 m-cy. W związku z tym wystąpiono z wnioskiem o 

udzielenie upoważnienia na 2017 rok. W 2016 roku do 

sporządzenia koncepcja - wartość szacunkowa koncepcji 

150 000 zł brutto. Planowany termin składania ofert - 

14.10.2016.

0 383 000 0 0 383 000 II Ujeścisko - Łostowice 0

I
Krakowiec - Górki 

Zachodnie
18 450

Położenie płyt typu Jumba na drugiej połowie ulicy 

Kutnowskiej tj. od 20 do 30 oraz przełożenie 

fragmentu nawierzchni z kamienia na drodze łączącej 

z ulicą Łęczycką

105 000 DRMG 04.12.2015 13 86 550600 60016 6050 8

20 75674 182 233 878 I Brzeźno600 60016 6050 9
"Chodkiewicza 17" Rewitalizacja terenu, ułatwienie 

codziennego życia mieszkańcom "Chodkiewicza 17"
254 634 DRMG 04.12.2015

600 60016 6050 4 I
Orunia - Św. Wojciech - 

Lipce
2 460

600 60016 6050 5 Nowe miejsca postojowe 60 885

Zagospodarowanie terenu przy ul. Raduńskiej i ul. 

Turkusowej
74 046 DRMG 04.12.2015 0 71 586

8 979DRMG 04.12.2015

600 60016 6050 3
Dzieci z SP 81 bezpiecznie i komfortowo docierają do 

szkoły
283 000 DRMG 04.12.2015 244 693 282 850 VI Osowa 150

0 51 906 VI VII Dwór
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10.02.2016

Zakład Usług 

Projektowych 

"AS", H. 

Sobiczewska, 

Świecie

31.05.2016 Dokumentacja projektowa została odebrana. 18 587 17 220 17 220

09.08.2016 STRABAG 15.11.2016 Trwa realizacja robót. 72 105 0 0

10.02.2016

Zakład Usług 

Projektowych 

"AS", H. 

Sobiczewska, 

Świecie

31.05.2016 Dokumentacja projektowa została odebrana. 17 972 16 805 16 805

09.08.2016 STRABAG 15.11.2016 Trwa realizacja robót. 25 088 0 0

Marcin Łada, 

Gdańsk
24.05.2016 Opinia o pochodzeniu gruntów. 200 0 0

01.08.2016
El-Mar Sp. z o.o., 

Toruń
30.11.2016 Trwa realizacja robót-budowa oświetlenia ulicy Miedzia. 135 396 0 0

10.02.2016

Zakład Usług 

Projektowych 

"AS", H. 

Sobiczewska, 

Świecie

29.04.2016 Dokumentacja projektowa została odebrana. 6 902 5 535 5 535

09.08.2016 STRABAG 15.11.2016 Trwa realizacja robót. 96 968 0 0

10.02.2016

Zakład Usług 

Projektowych 

"AS", H. 

Sobiczewska, 

Świecie

29.04.2016 Dokumentacja projektowa została odebrana. 4 442 3 075 3 075

09.08.2016 STRABAG 15.11.2016 Trwa realizacja robót. 6 035 0 0

10.02.2016

Zakład Usług 

Projektowych 

"AS", H. 

Sobiczewska, 

Świecie

29.04.2016 Dokumentacja projektowa została odebrana. 4 442 3 075 3 075

09.08.2016 STRABAG 15.11.2016 Trwa realizacja robót. 98 632 0 0

10.02.2016

Zakład Usług 

Projektowych 

"AS", H. 

Sobiczewska, 

Świecie

31.05.2016 Dokumentacja projektowa została odebrana. 6 286 4 920 4 920

09.08.2016 STRABAG 15.11.2016 Trwa realizacja robót. 600 533 0 0

10.02.2016

Zakład Usług 

Projektowych 

"AS", H. 

Sobiczewska, 

Świecie

31.05.2016 Dokumentacja projektowa została odebrana. 8 747 7 570 7 570

09.08.2016 STRABAG 15.11.2016 Trwa realizacja robót. 148 762 0 0

Igor Nelle, Gdańsk 30.05.2016 Opinia o pochodzeniu gruntów. 190 0 0

i) Remont schodów - ul. Zakopiańska i Tarasy 130 000 DRMG 26.11.2015 10.02.2016

Zakład Usług 

Projektowych 

"AS", H. 

Sobiczewska, 

Świecie

31.05.2016

Dokumentacja projektowa została odebrana. Zostanie 

przeprowadzone ponowne postępowanie z uwagi na 

wysokie oferty - planowany termin składania ofert 

10.10.2016 r..

8 747 121 253 7 380 7 380 122 620 III Siedlce 7 380

10.02.2016

Zakład Usług 

Projektowych 

"AS", H. 

Sobiczewska, 

Świecie

29.04.2016 Dokumentacja projektowa została odebrana. 4 441 3 075 3 075

09.08.2016 STRABAG 15.11.2016 Trwa realizacja robót. 90 200 0 0

II 630 63095 6050
Inwestycje z zakresu turystyki i rekreacji w ramach 

Budżetu Obywatelskiego
863 500 DRMG 195 577 667 923 133 646 123 929 739 571 123 929,00

3 075
j) Remont chodnika przy SKM Żabianka między 

Subisława i tunelem
120 000 DRMG 26.11.2015 25 359 116 925 VI

Żabianka -Wejhera – 

Jelitkowo – Tysiąclecia

V Przymorze Wielkie 4 920

h) Budowa chodnika wzdłuż ul. Gdańskiego Kolejarza 160 000 DRMG 26.11.2015 2 301 152 430 I

g) Remont chodnika wzdłuż ulicy Jagiellońskiej do ul. 

Dąbrowszczaków
610 000 DRMG 26.11.2015 3 181 605 080

Rudniki 7 570

f) Remont chodnika od tunelu pod ulicą Chłopską do 

jezdni na ulicy Krzywoustego
120 000 DRMG 26.11.2015 16 926 116 925 V Przymorze Małe 3 075

e) Poszerzenie chodnika ul. Belgradzka / 

Bezpieczeństwo pieszych
20 000 DRMG 26.11.2015 9 523 16 925 III Piecki - Migowo 3 075

d) Remont 200 mb. Chodnika w Św. Wojciechu! 110 000 DRMG 26.11.2015 6 130 104 465 I
Orunia - Św. Wojciech - 

Lipce
5 535

c) Budowa chodnika i schodów przy szkole SP 59 oraz 

oświetlenia ulicy Miedza
185 000 DRMG 26.11.2015 6 344 168 195 I Olszynka 16 805

b) Poprawa bezpieczeństwa pieszych poprzez budowę 

chodnika w części ulicy Narwickiej
100 000 DRMG 26.11.2015 9 308 82 780 I Letnica 17 220
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(7-18)

Okręg 

wyborczy
Dzielnica

wykonanie - 

wydatki 

poniesione na 

koniec miesiąca 

(narastająco)

1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 12 13 14 15 16 17 18 19 20 21 22

Lp. Dz. Rozdz. § Lp. Nazwa
Kwota 

planowana
Dysponent

POZIOM REALIZACJI ZADAŃ  W ROKU 2016
na koniec września 2016 r.

18.04.2016

NOWIGO, B. 

Lademann, 

Gdańsk

16.06.2016 Zadanie zakończone. 66 900

Zarząd Dróg i 

Zielenii
Uzgodnienia z ZDiZ. 451

630 63095 6050 12
Zagospodarowanie placu u zbiegu ulic Jacka Soplicy i 

Wojskiego na teren rekreacyjno - wypoczynkowy
113 000 DRMG 09.12.2015 27.01.2016

Diogenes Studio, 

M. Sikorska, 

Gdańsk

29.04.2016

Dokumentacja projektowa została odebrana. 

Specyfikacja Istotnych Warunków Zamówienia na 

realizację robót budowlanych została przekazana do 

Biura Zamówień Publicznych. Przetarg unieważniony z 

powodu przekroczenia wartości zamówienia. Ponowne 

postępowanie w BZP .

10 113 102 887 9 805 9 805 103 195 III Wzgórze Mickiewicza 9 805

630 63095 6050 13
Miejsca rekreacji i wypoczynku dla dzieci i młodzieży z 

zapleczem dla rodziców i seniorów
150 000 DRMG 09.12.2015 26.01.2016

DBProjekt, D. 

Brożek, Gdańsk
29.04.2016

Dokumentacja projektowa została odebrana. Umowa na 

realizację zadania w trakcie podpisywania.
33 825 116 175 31 980 31 980 118 020 I

Orunia - Św. Wojciech - 

Lipce
31 980

03.02.2016

KONFIG 

Projektowanie i 

Doradztwo 

Techniczne B. 

Figur, Gdańsk

29.04.2016

Dokumentacja projektowa została odebrana. Wybór 

wykonawcy w trybie przetargu nieograniczonego - 

planowane otwarcie ofert do 28.10.2016.

9 840 9 717 0

Urząd Miejski Mapy z ewidencji gruntów i do celów informacyjnych. 33 33 33

630 63095 6050 15

3 tereny rekreacyjne na 3 osiedlach dzielnicy 

Kokoszki: park w Karczemkach (ul. Azaliowa), park w 

Kiełpinie Górnym (ul. Goplańska) i siłownia w 

Kokoszkach przy obecnym placu zabaw (ul. 

Osiedlowa)

200 000 DRMG 10.12.2015 18.03.2016

EMKA 

Architektura 

AMKruczalak, 

Gdynia

30.09.2016

Dokumentacja projektowa została odebrana dla 

lokalizacji Kokoszki. Trwa weryfikacja projektu. 

Projektant złożył pismo o aneks do umowy dotyczący 

przedłużenia terminu do 30.09.2016 dla lokalizacji Park 

Karczemki. W dniu 07.10.2016 odbędzie się spotkanie z 

udziałem wnioskodawcy i Rady Dzielnicy w celu 

ustalenia ograniczenia zakresu.

59 040 140 960 0 0 200 000 VI Kokoszki 0

630 63095 6050 16

Zielony Staw - zagospodarowanie terenu wokół 

zbiornika wodnego między os. Zielonym i 

Leszczynowym

124 500 DRMG 10.12.2015 10.03.2016
PRO-INVEST sp. z 

o.o., Sopot
15.06.2016

Dokumentacja projektowa została odebrana. Trwa 

weryfikacja projektu. Planowany termin składania ofert 

na realizację do 14.10.2016.

15 375 109 125 14 760 14 760 109 740 III Jasień 14 760

III 700 70005 6050 17

Budowa i stworzenie Sąsiedzkiego Dzielnicowego 

Domu Kultury wraz z Biblioteką Sąsiedzką w dzielnicy 

Ujeścisko - Łostowice

0 DRMG 09.12.2015
Odstąpiono od realizacji zadania zgodnie z  uchwałą 

RMG XXVI/675/16 z dnia 30.06.2016r..
0 0 0 0 0 II Ujeścisko - Łostowice 0

IV 754 75495 6050
Inwestycje z zakresu bezpieczeństwa publicznego w 

ramach Budżetu Obywatelskiego
174 000 WBZiK 114 820 59 180 0 0 174 000 0

754 75495 6050 18 Monitoring ciągu pieszego do ERGO Areny 130 000 WBiZK 25.05.2016 29.06.2016

Przedsięb. 

Telekom. TELŁĄCZ 

Jerzy Markiewicz, 

Białystok

19.11.2016

W wrześniu 2016 r. wykonawca jest w trakcie 

opracowania projektów budowlanych oraz prowadzi 

niezbędne uzgodnienia branżowe.

91 680 38 320 0 0 130 000 VI
Żabianka – Wejhera - 

Jelitkowo - Tysiąclecia
0

754 75495 6050 19 Bezpieczna STRZYŻA 44 000 WBiZK 25.05.2016 29.06.2016

Przedsięb. 

Telekom. TELŁĄCZ 

Jerzy Markiewicz, 

Białystok

19.11.2016

W wrześniu 2016 r. wykonawca jest w trakcie 

opracowania projektów budowlanych oraz prowadzi 

niezbędne uzgodnienia branżowe.

23 140 20 860 0 0 44 000 IV Strzyża 0

22.08.2016 22.08.2016
Andrzej 

Januszajtis
31.10.2016

140 000 0 140 000

17.10.2016

W I połowie lipca 2016 r. dokapitalizowano spółkę 

Gdańska Infrastruktura Wodociagowo-Kanalizacyjna Sp. 

zo.o. na kwotę 140 000 zł w celu realizacji zadania. 

Wykonano wypisy i wyrysy z ewidencji gruntów oraz 

mapy do celów projektowych dotyczące wszystkich 

lokalizacji. Podpisano umowę na montaż zdrojów w 10 

lokalizacjach: ul. Rajska przy CH Madison, al. 

Grunwaldzka przy CH Manhatan, ul. Klonowa przy 

Cristalu, al. Grunwaldzka/ul. Braci Lewoniewskich przy 

klubie Żak, ul. Subisława, ul. Raduńska w Parku 

Oruńskim, ul. Turystyczna, ul. Wyspiańskiego w Parku 

nad Strzyżą, pl. Wybickiego. Na wniosek Zarządu Dróg i 

Zieleni, Gdańska Infrastruktura Wodociągowo-

Kanalizacyjna rezygnuje z lokalizacji w Parku Zdrojowym 

(zostanie zamiennie wykonana w innej lokalizacji na 

razie nieustalonej). Trwają uzgodnienia dokumentacji na 

przyłącza wod-kan do zdrojów. Roboty związane z 

budową przyłączy wod-kan oraz montażem zdrojów i 

misek rozpoczeły się sukcesywnie na początku sierpnia 

(zaliczka na wykonanie i montaż zdrojów - 25 000 zł). 

Koszt budowy przyłączy wod-kan do zdrojów 

(inwestorski) to ok. 250 000 zł. W dniu 22.08.2016 r. 

podpisano umowę o dzieło na wykonanie dzieła w 

postaci opracowań historycznych na temat dawnych 

urządzeń wodnych na terenie Gdańska. W dniu 

24.08.2016 r. podpisano umowy z trzema wykonawcami 

na wykonie 9 kpl. przyłączy wody i kanalizacji sanitarnej. 

W dniach 28-29.09.2016 r. dokonano odbioru 

końcowego robót budowy przyłączy wod.-kan. i budowy 

zdrojów wraz z miskami dla psów. Podpisanie protokołu 

wykonania umowy do końca października 2016 r.. Do 

140 000 0 0

15.06.2016 Studio Marzeń

190 127 199 967 III Piecki - Migowo 33

67 351

V 900 90001 6010 20
Gdańska woda zdrowia doda!

(ogólnomiejski)

15.06.2016

140 000 WPG

630 63095 6050 14
Tereny rekreacyjne dla dzielnicy Piecki - Migowo - 

zielona plaża z miejscem do grillowania
200 000 DRMG 20.11.2015

630 63095 6050 11
Samoobsługowe stacje rowerowe na Przymorzu 

Wielkim
76 000 DRMG 09.12.2015 8 649 67 351 67 351 8 649 V Przymorze Wielkie
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1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 12 13 14 15 16 17 18 19 20 21 22
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planowana
Dysponent

POZIOM REALIZACJI ZADAŃ  W ROKU 2016
na koniec września 2016 r.

24.08.2016 24.08.2016 WOD-KAN, Sopot 07.11.2016

24.08.2016 24.08.2016
WOD-KAN, 

Kartuzy
07.11.2016

24.08.2016 24.08.2016
WODJAR, 

Somonino
07.11.2016

VI 900 90095 6050 21 Dom Zarazy - modernizacja i doposażenie 160 000 WPR 13.04.2016 13.04.2016

EKOINBUD 

RENOWACJE, 

Gdańsk

15.07.2016

Wprowadzono wykonawcę na plac budowy w dniu 

28.04.2016 r.. W dniu 04.08.2016 r. komisja odbiorowa 

odebrała wykonane prace bez zastrzeżeń. W dniu 

06.09.2016 r. zrealizowano płatność za wykonanie 

zadania.

153 750 6 250 153 750 153 750 6 250 VI Oliwa 153 750

VII 900 90015 6050 22 Latarnie na chodniku wzdłuż ulicy Chłopskiej 51 000 DRMG 04.12.2015 01.02.2016

BUT-DAGRANI, D. 

Kłopotowska-

Granitowska, 

Gdańsk

15.06.2016

Dokumentacja projektowa została odebrana. 

Planowany termin składania ofert na realizację do 

14.10.2016

7 442 43 558 7 195 0 51 000 V Przymorze Małe 0

VIII 900
90004

90095
6050

Inwestycje z zakresu gospodarki komunalnej i ochrony 

środowiska w ramach Budżetu Obywatelskiego
234 500 DRMG 28 389 206 111 13 555 13 555 220 945 13 555

900 90004 6050 23
Uporządkowanie terenu stawu dworskiego przy ul. 

Zwierzynieckiej (Jasień)
5 000 DRMG 10.12.2015 22.02.2016

PPUH TOPUS, 

Gdańsk
31.03.2016 Zadanie zakończone. 4 374 626 4 374 4 374 626 III Jasień 4 374

07.04.2016
PRO-INVEST sp. z 

o.o., Sopot
29.07.2016

Wybrano wykonawcę dokumentacji projektowej. 

Podpisano umowę. Trwa proces projektowania. Z uwagi 

na zmianę lokalizacji DRMG planuje odstąpić od umowy 

z projektantem. Nastąpi wznowienie postępowania dla 

nowej lokalizacji. Trwają negocjacje w sprawie nowej 

lokalizacji w centrum dzielnicy między WRS UM, GZNK i 

DRMG. Termin zakończenia prac projektowych - 

10.10.2016. Planowany termin składania ofert do 

18.11.2016 r..

20 049 5 461 5 461

Urząd Miejski Mapy z ewidencji gruntów i do celów informacyjnych. 30 30 30

900 90095 6050 25 Skwer im. Arkadiusza Arama Rybickiego 129 500 DRMG 04.12.2015 17.02.2016
DBProjekt, D. 

Brożek, Gdańsk
06.07.2016

Dokumentacja projektowa została odebrana. Umowa na 

realizację robót w trakcie podpisywania.
3 936 125 564 3 690 3 690 125 810 IV Młyniska 3 690

IX 926 92605 6050
Inwestycje z zakresu kultury fizycznej w ramach 

Budżetu Obywatelskiego
4 121 000 DRMG 2 134 235 1 986 765 739 275 470 404 3 650 596 470 404

926 92605 6050 26
Stworzenie części rekreacyjno - sportowej z siłownią 

na świeżym powietrzu.
63 000 DRMG 10.12.2015 26.02.2016

MG Invent M. 

Gruchała, Gdańsk
25.07.2016

Dokumentacja projektowa została odebrana i 

zweryfikowana. Trwa uzgodnienie dokumentacji 

projektowej z Konserwatorem Zabytków. Planowany 

termin składania ofert do 10.11.2016 r..

12 294 50 706 0 0 63 000 VI
Żabianka - Wejhera – 

Jelitkowo - Tysiąclecia
0

12.02.2016

Projektowanie i 

Obsługa 

Inwestycji P. 

Wojczal, Gdańsk

15.06.2016

Dokumentacja projektowa została odebrana. Złożono 

wniosek o PNB do urzędu i Specyfikację Istotnych 

Warunków Zamówienia do Biura Zamówień 

Publicznych. Planowany termin ogłoszenia - do dnia 

05.08.2016.

14 637 13 407 13 407

30.08.2016

Firma Handlowo-

Usługowa Auto-

Sport, Cieszenie

31.10.2016

Wartość umowy 378 443,94 zł w tym: Budżet 

Obywatelski 2016 - 243 000 zł, Program Budowy Boisk - 

135 443,94 zł. Trwa realizacja robót.

243 000 0 0

Urząd Miejski Mapy z ewidencji gruntów i do celów informacyjnych. 41 41 41

140 000 0 140 000

W I połowie lipca 2016 r. dokapitalizowano spółkę 

Gdańska Infrastruktura Wodociagowo-Kanalizacyjna Sp. 

zo.o. na kwotę 140 000 zł w celu realizacji zadania. 

Wykonano wypisy i wyrysy z ewidencji gruntów oraz 

mapy do celów projektowych dotyczące wszystkich 

lokalizacji. Podpisano umowę na montaż zdrojów w 10 

lokalizacjach: ul. Rajska przy CH Madison, al. 

Grunwaldzka przy CH Manhatan, ul. Klonowa przy 

Cristalu, al. Grunwaldzka/ul. Braci Lewoniewskich przy 

klubie Żak, ul. Subisława, ul. Raduńska w Parku 

Oruńskim, ul. Turystyczna, ul. Wyspiańskiego w Parku 

nad Strzyżą, pl. Wybickiego. Na wniosek Zarządu Dróg i 

Zieleni, Gdańska Infrastruktura Wodociągowo-

Kanalizacyjna rezygnuje z lokalizacji w Parku Zdrojowym 

(zostanie zamiennie wykonana w innej lokalizacji na 

razie nieustalonej). Trwają uzgodnienia dokumentacji na 

przyłącza wod-kan do zdrojów. Roboty związane z 

budową przyłączy wod-kan oraz montażem zdrojów i 

misek rozpoczeły się sukcesywnie na początku sierpnia 

(zaliczka na wykonanie i montaż zdrojów - 25 000 zł). 

Koszt budowy przyłączy wod-kan do zdrojów 

(inwestorski) to ok. 250 000 zł. W dniu 22.08.2016 r. 

podpisano umowę o dzieło na wykonanie dzieła w 

postaci opracowań historycznych na temat dawnych 

urządzeń wodnych na terenie Gdańska. W dniu 

24.08.2016 r. podpisano umowy z trzema wykonawcami 

na wykonie 9 kpl. przyłączy wody i kanalizacji sanitarnej. 

W dniach 28-29.09.2016 r. dokonano odbioru 

końcowego robót budowy przyłączy wod.-kan. i budowy 

zdrojów wraz z miskami dla psów. Podpisanie protokołu 

wykonania umowy do końca października 2016 r.. Do 

140 000 0 0V 900 90001 6010 20
Gdańska woda zdrowia doda!

(ogólnomiejski)
140 000 WPG

322 244 552 V Zaspa Rozstaje

I Stogi 5 491

926 92605 6050 27
Budujemy boisko wielofunkcyjne - ZKPIG 12 ul. 

Burzyńskiego 10
258 000

Toaleta miejska na Stogach 100 000 DRMG 04.01.2016 79 921 94 509900 90095 6050 24

13 448DRMG 08.12.2015

Strona 5 z 9



data rozpoczęcia 

procedury 

przetarg.

data zawarcia 

umowy z 

wykonawcą

Nazwa wykonawcy

termin 

zakończ. 

realizacji 

zadania

opis ryzyka 

niedotrzymania 

terminu 

realizacji 

zadania

uwagi dotyczące przebiegu realizacji zadania

kwota wydatku 

wynikająca z 

umowy

różnica w stos 

do kwoty 

planowanej 

(7-15)

koszty na 

koniec miesiąca 

(narastająco)

wykonanie - 

wydatki 

poniesione na 

koniec miesiąca 

(narastająco)

kwota do 

wykorzystania

(7-18)

Okręg 
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Kwota 

planowana
Dysponent

POZIOM REALIZACJI ZADAŃ  W ROKU 2016
na koniec września 2016 r.

23.12.2015

Projektowanie i 

Obsługa 

Inwestycji P. 

Wojczal, Gdańsk

15.07.2016

Etap I został zrealizowany do dnia 15.03.2016 -

wykonano dokumentację projektową boiska 

wielofunkcyjnego. Etap II polega na wykonaniu 

dokumentacji projektowej zagospodarowania terenu 

wraz z budową drogi pożarowej . Dokumentacja 

projektowa do Etapu II została odebrana. W dniu 

12.07.2016 ogłoszono zamówienie publiczne na roboty 

budowlane. Otwarcie ofert nastąpiło w dniu 27.07.2016. 

37 146 33 456 33 456

25.08.2016
Gardenia Sport Sp. 

z o.o., Warszawa
30.09.2016

Wartość umowy 1 345 076,52 zł w tym: Budżet 

Obywatelski 2016 - 230 000 zł, Program Budowy Boisk - 

402 000 zł i Mordernizacja w obiektach oświatowych - 

713 076,52 zł. Trwa realizacja robót.

230 000 0 0

926 92605 6050 29
Plac zabaw jako element przyszłego Parku 

Rekreacyjno - Wypoczynkowego
120 000 DRMG 04.12.2015 03.02.2016

KONFIG 

Projektowanie i 

Doradztwo 

Techniczne B. 

Figur, Gdańsk

29.04.2016
Dokumentacja projektowa została odebrana. Umowy na 

realizację zadania w trakcie podpisywania.
8 487 111 513 8 118 8 118 111 882 I Wyspa Sobieszewska 8 118

18.04.2016
WT BONSAI sp. z 

o.o., Gdańsk
30.09.2016 kwota Q

Odebrano etap I robót obejmujący podwyższenie 

terenu, boisko do gry w piłkę nożną, badmingtona lub 

piłkę siatkową, przygotowanie terenu i wykonanie 

trawnika trawą z rolki, wyposażenie terenu; etap II 

obejmuje pielęgnację zieleni - zostanie odebrany do 

30.09.2016 r..

148 584 148 584 138 744

K2 Kopia dokumentacji. 70 70 70

12.04.2016
PU-P FUNDAMENT 

Sp. z o.o., Gdańsk
10.05.2016

Wykonano dokumentację geotechniczną dla zadania. 

Zamówiono mapy do celów informacyjnych oraz wypisy 

i wyrysy z rejestru gruntu dla zadania. Dokumenty 

przekazano firmie Gedania.

3 506 3 506 3 506

20.07.2016
GEDANIA 1922 Sp. 

z.o.o, Gdańsk
30.11.2016

Wybrano wykonawcę robót w trybie zaprojektuj i 

zbuduj. Wartość umowy 505 038 zł, w tym: Budżet 

Obywatelski 2016 - 420 038 zł, Stowarzyszenie Gedania - 

85 000 zł. Trwa realizacja robót.

420 038 0 0

Urząd Miejski Mapy z ewidencji gruntów i do celów informacyjnych. 465 465 465

926 92605 6050 32
Siłownia na świeżym powietrzu w Parku Św. Barbary 

(Długie Ogrody - Śródmieście)
60 000 DRMG 10.12.2015 11.03.2016

Diogenes Studio, 

M. Sikorska, 

Gdańsk

10.06.2016

Dokumentacja projektowa została odebrana. Trwa 

weryfikacja projektu. Planowany termin składania ofert 

na realizację do 14.10.2016.

7 380 52 620 7 257 0 60 000 II Śródmieście 0

20.01.2016
DBProjekt, D. 

Brożek, Gdańsk
29.04.2016 Dokumentacja projektowa została odebrana. 25 830 24 600 24 600

06.07.2016

Panorama Obiekty 

Sportowe sp. z 

o.o, Piaseczno

30.09.2016

W dniu 28.06.2016 wybrano wykonawcę robót 

budowlanych. Wartość umowy- 677936,42 zł, w tym: w 

ramach BO 2016 - 374170 zł, Program Budowy Boisk - 

303766,42 zł. Trwa realizacja robót.

374 170 374 170 122 396

926 92605 6050 34

Suchanino - boisko do tenisa, siłownia pod chmurką 

oraz schody terenowe do przystanku przy kładce nad 

ul. Powstańców Warszawskich

232 000 DRMG 04.12.2015 26.01.2016

Projektowanie i 

Obsługa 

Inwestycji P. 

Wojczal, Gdańsk

29.04.2016

Dokumentacja projektowa została odebrana. Ogłoszono 

zamówienie publiczne na realizację robót budowlanych. 

Unieważnione postępowanie przetargowe w dniu 

29.07.2016, ponowne będzie z ograniczonym zakresem. 

W trakcie podpisywania umowy na boisko i schody, w 

trakcie postępowania - siłownia.

21 033 210 967 19 557 19 557 212 443 III Suchanino 19 557

10.02.2016
DBProjekt, D. 

Brożek, Gdańsk
15.06.2016

Dokumentacja projektowa została odebrana. 

Uruchomiono procedurę przetargową w Biurze 

Zamówień Publicznych. 

11 193 11 070 11 070

926 92605 6050 35 V Przymorze Małe 11 100Plac zabaw i siłowania na Przymorzu Małym 152 673 DRMG 10.12.2015 0 141 573

8 991 429 029 IV Wrzeszcz Dolny

0 253 004 II Śródmieście 146 996926 92605 6050 33
Budowa boiska do piłki nożnej w Gimnazjum nr 8 w 

Gdańsku
400 000 DRMG 04.12.2015

926 92605 6050 30 IV Wrzeszcz Górny 138 814

926 92605 6050 31 Dolny Wrzeszcz - sportowa historia zobowiązuje! 433 000

Podleśna Polana - strefa D-boiska 150 000 DRMG 08.12.2015 1 346 11 186

3 971DRMG 10.12.2015

1 854 235 544 V Zaspa Młyniec 33 456926 92605 6050 28
Boisko marzeń przy XV LO dla wszystkich 

mieszkańców
269 000 DRMG 07.12.2015
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przetarg.

data zawarcia 

umowy z 

wykonawcą

Nazwa wykonawcy

termin 
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realizacji 

zadania

opis ryzyka 

niedotrzymania 

terminu 

realizacji 

zadania

uwagi dotyczące przebiegu realizacji zadania

kwota wydatku 

wynikająca z 

umowy

różnica w stos 

do kwoty 
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koniec miesiąca 

(narastająco)
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Okręg 

wyborczy
Dzielnica

wykonanie - 

wydatki 
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koniec miesiąca 

(narastająco)

1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 12 13 14 15 16 17 18 19 20 21 22

Lp. Dz. Rozdz. § Lp. Nazwa
Kwota 

planowana
Dysponent

POZIOM REALIZACJI ZADAŃ  W ROKU 2016
na koniec września 2016 r.

02.09.2016
Rafał Lehmann, 

Kiełpino
31.10.2016

Realizacja robót. Pismo o przesunięcie środków z dnia 

23.09.2016 w wysokości 15 673 zł zaangażowane z 

zadania "Nowy Nowy Port".

141 450 0 0

Urząd Miejski Mapy z ewidencji gruntów i do celów informacyjnych. 30 30 30

03.03.2016

Autorska 

Pracownia 

Architektoniczna 

arch. A. 

Iwanaszko, 

Gdańsk

15.04.2016

Dokumentacja projektowa została odebrana. Wybór 

wykonawcy na realizację w trybie przetargu 

nieograniczonego. Planowane otwarcie ofert do dnia 

28.10.2016 r..

5 963 5 532 5 532

Urząd Miejski Mapy z ewidencji gruntów i do celów informacyjnych. 172 172 172

Urząd Miejski Mapy do celów projektowych. 1 476 1 476 1 476

13.06.2016

KONFIG 

Projektowanie i 

Doradztwo 

Techniczne B. 

Figur, Gdańsk

30.09.2016
Trwa proces projektowania dla zagospodarowania 

terenu przy ul. Drzymały.
15 621 0 0

24.03.2016

Autorska 

Pracownia 

Architektoniczna 

Kasperska - 

Machura, Gdynia

30.06.2016
Dokumentacja projektowa została odebrana. Trwa 

weryfikacja projektu.
7 626 7 503 7 503

09.03.2016

Autorska 

Pracownia 

Architektoniczna 

arch. A. 

Iwanaszko, 

Gdańsk

16.05.2016 Dokumentacja projektowa została odebrana. 8 180 6 888 6 888

Urząd Miejski Mapy z ewidencji gruntów i do celów informacyjnych. 159 159 159

10.08.2016

Firma Usługowo 

Budowlana Witold 

Cygert, Gowidlino

25.11.2016

Trwa realizacja robót. Pismo o przesunięcie środków z 

dnia 23.09.2016 w wysokości 15673 zł na zadanie "Plac 

zabaw i siłownia na Przymorzu Małym".

163 370 0 0

23.02.2016

Projektowanie i 

Obsługa 

Inwestycji P. 

Wojczal, Gdańsk

30.05.2016

Dokumentacja projektowa została odebrana i 

zweryfikowana. Trwa przygotowanie Opisu Przedmiotu 

Zamówienia i wniosku do Biura Zamówień Publicznych.

5 658 5 535 5 535

15.09.2016

Topus 

Przedsiębiorstwo 

Produkcyjno-

Usługowo-

Handlowe, Gdańsk

18.11.2016 Trwa realizacja robót. 153 996 0 0

926 92605 6050 40
Plac zabaw w parku dworskim im. ks. Bronisława 

Kabata przy ul. Zwierzynieckiej (Jasień)
50 000 DRMG 10.12.2015 22.02.2016

Autorska 

Pracownia 

Architektoniczna 

arch. A. 

Iwanaszko, 

Gdańsk

15.06.2016

Dokumentacja projektowa została odebrana. Trwa 

weryfikacja projektu. Planowany termin składania ofert 

na realizację do dnia 14.10.2016.

4 490 45 510 4 059 4 059 45 941 III Jasień 4 059

926 92605 6050 41
Street workout - instalacja do ćwiczeń z własną masą 

ciała
60 000 DRMG 28.01.2016 22.03.2016

FLOWPARKS sp. z 

o.o., Kraków
30.05.2016

Dokumentacja projektowa została odebrana. Trwa 

weryfikacja dokumentacji. Planowany termin składania 

ofert na realizację do dnia 14.10.2016.

6 765 53 235 4 920 4 920 55 080 II Chełm 4 920

08.02.2016

Biuro Usług 

Technicznych 

Barbara Szyfer, 

Gdańsk

30.04.2016
Dokumentacja projektowa została odebrana. Umowy na 

realizację robót w trakcie podpisywania.
25 338 24 600 24 600

Urząd Miejski Mapy z ewidencji gruntów i do celów informacyjnych. 152 152 152

926 92605 6050 43 Leśny Świat Dzieci 125 000 DRMG 10.12.2015 23.03.2016

Proinwesta A. 

Waniewska, 

Gdańsk

10.06.2016

Dokumentacja projektowa została odebrana. Trwa 

weryfikacja projektu. Planowany termin składania ofert 

na realizację do dnia 14.10.2016.

7 626 117 374 7 380 7 380 117 620 IV Brętowo 7 380

13.01.20166050 39
Budowa nowego placu zabaw dla dzieci z elementami 

sportowymi przy ulicy Podchorążych w Gdańsku
160 000 DRMG

926 92605 6050 38

346 154 465 VI Matarnia 5 535

24 752DRMG 08.12.2015 574 510 575 248 II Chełm

293 753 309 497 VI Oliwa 7 503

I Nowy Port 7 047

926 92605 6050 42
Boisko rekreacyjno - sportowe dla mieszkańców 

osiedla Chełm
600 000

NOWY Nowy Port 204 327 DRMG 10.12.2015 32 618 197 280

926 92605

926 92605 6050 37 Place zabaw i zielone skwery Oliwy 317 000 DRMG 10.12.2015

926 92605 6050 35 V Przymorze Małe 11 100

926 92605 6050 36
Plac zabaw dla dzieci przy boisku sportowym na ulicy 

Magellana
200 000

Plac zabaw i siłowania na Przymorzu Małym 152 673 DRMG 10.12.2015 0 141 573

7 180DRMG 10.12.2015 192 389 192 820 III Piecki - Migowo
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Okręg 
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POZIOM REALIZACJI ZADAŃ  W ROKU 2016
na koniec września 2016 r.

926 92605 6050 44 Na Niedźwiedzim Szlaku 52 000 DRMG 10.12.2015 23.03.2016

Proinwesta A. 

Waniewska, 

Gdańsk

10.06.2016

Dokumentacja projektowa została odebrana. Trwa 

weryfikacja projektu. Planowany termin składania ofert 

na realizację do dnia 14.10.2016.

7 626 44 374 7 380 7 380 44 620 IV Brętowo 7 380

926 92605 6050 45 Siłownia pod chmurką przy Wroniej Górce 54 000 DRMG 10.12.2015 22.02.2016

Autorska 

Pracownia 

Architektoniczna 

arch. A. 

Iwanaszko, 

Gdańsk

15.06.2016
Dokumentacja projektowa została odebrana. Trwa 

weryfikacja projektu.
3 874 50 126 3 444 3 444 50 556 III Aniołki 3 444

926 92605 6050 46 Siłownia pod chmurką w Zielonym Parku 56 000 DRMG 09.12.2015 22.02.2016

Autorska 

Pracownia 

Architektoniczna 

arch. A. 

Iwanaszko, 

Gdańsk

15.06.2016
Dokumentacja projektowa została odebrana. Trwa 

weryfikacja projektu. 
3 874 52 126 3 444 3 444 52 556 III Aniołki 3 444

926 92605 6050 47 Pusty Staw - park - sport, rekreacja, wypoczynek 105 000 DRMG 10.12.2015 10.03.2016
Pro-Invest sp. z 

o.o., Sopot
15.06.2016

Dokumentacja projektowa została odebrana. Trwa 

weryfikacja projektu. Planowany termin składania ofert 

na realizację do dnia 14.10.2016.

12 915 92 085 12 300 12 300 92 700 I Stogi 12 300

11 083 565 6 852 925 4 230 640 1 393 654 1 106 359 9 977 206 1 106 359

ZADANIA BIEŻĄCE

600 60016 4300 33 000 ZDIZ 10 873 22 127 2 362 2 362 30 638 2 362

754 75416
4010

4110

4120

78 000 SM 0 78 000 46 855 42 136 35 864 42 136

600 60016 4300 48 Bezpieczna STRZYŻA 33 000 ZDIZ

18.03.2016 

(zakup 

progów) 

18.05.2016 

(montaż 

progów)

11.04.2016 

(zakup 

progów) 

07.06.2016 

(montaż 

progów)

Wimed Sp. z o.o., 

Tuchów

30.04.2016 

(zakup 

progów) 

30.06.2016 

(montaż 

progów)

W kwietniu zakupiono 4 zestawy progów wysypowych, 

które zostały zamontowane na przejściu dla pieszych 

przez ul. Chrzanowskiego.

10 873 22 127 2 362 2 362 30 638 IV Strzyża 2 362

4010 39 015 35 794

4110 6 831 5 539

4120 1 009 803

XI 853 85395 4300
z zakresu polityki społecznej w ramach Budżetu 

Obywatelskiego
60 000 WRS 50 000 10 000 50 000 50 000 10 000 50 000

853 85395 2360 50

Lekcje Patriotyzmu dla mieszkańców Oruni, czyli co 

zrobić, aby Święto Niepodległości nie kojarzyło się 

tylko z wolnym dniem od pracy i lekcji?

25 000 WRS 04.07.2016

Fundacja 

Studentów i 

Absolwentów 

Uczelni Wyższych 

Pomeranian 

Students Coalition 

Fundacja PSC

15.11.2016
Umowa z wykonawcą została zawarta i przekazano 

dotację. Zadanie w trakcie realizacji. 
15 000 10 000 15 000 15 000 10 000 I

Orunia - Św. Wojciech - 

Lipce
15 000

853 85395 2360 51 Zajęcia aktywizujące seniorów 15 000 WRS 22.06.2016

Związek 

Harcerstwa 

Polskiego 

Chorągiew 

Gdańska

31.10.2016

Umowa z Związkiem Harcerstwa Polskiego Chorągiew 

Gdańska została zawarta w dniu 22.06.2016 r. i 

przekazano dotację.  Zadanie w trakcie realizacji.

15 000 0 15 000 15 000 0 II Śródmieście 15 000

853 85395 2360 52 Oruński Uniwersytet III Wieku 20 000 WRS 27.06.2016

Gdańska Fundacja 

Innowacji 

Społecznej

31.12.2016

Umowa z Gdańską Fundacją Innowacji Społeczej została 

zawarta w dniu 27.06.2016 r.. Dotacja została 

przekazana. Zadanie w trakcie realizacji.

20 000 0 20 000 20 000 0 I
Orunia - Św. Wojciech - 

Lipce
20 000

XII 900
90003 

90004

4210

4300

z zakresu gospodarki komunalnej i ochrony 

środowiska w ramach Budżetu Obywatelskiego
32 860 ZDIZ 19 894 12 966 0 0 32 860 0

900 90003 4210 53 Uliczne kosze na śmieci 2 000 ZDIZ 11.02.2016 01.04.2016

Zakład Sprzątania 

Placów i Ulic 

Mielczarek 

Sobański Spółka 

jawna, Poznań

30.04.2016
W kwietniu rozstawiono 3 kosze z zasobów ZDiZ na ulicy 

Buczka. Koszt rozstawienia 3 koszów - 113,40 zł.
113 1 887 0 0 2 000 II Chełm 0

Strzyża 42 136
Przeprowadzono 24 patrole w godzinach 15:00-19:00 na 

terenie dzielnicy Strzyża.
0 78 000 35 864 IV78 000 SM 12.2016

RAZEM

X Bezpieczna STRZYŻA

754 75416 49 Bezpieczna STRZYŻA
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data zawarcia 

umowy z 

wykonawcą

Nazwa wykonawcy
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planowanej 
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poniesione na 
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wykorzystania

(7-18)

Okręg 

wyborczy
Dzielnica

wykonanie - 

wydatki 

poniesione na 

koniec miesiąca 

(narastająco)

1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 12 13 14 15 16 17 18 19 20 21 22

Lp. Dz. Rozdz. § Lp. Nazwa
Kwota 

planowana
Dysponent

POZIOM REALIZACJI ZADAŃ  W ROKU 2016
na koniec września 2016 r.

900 90003 4210 54
Mała infrastruktura - ławki, kosze na śmieci i 

dystrybutory na bezpłatne torebki na psie nieczystości
21 340 ZDIZ 24.08.2016

21.09.2016 

(ławki)
Baster, Świecie 10.11.2016

W wrześniu 2016 r. podpisano umowę na wykonanie i 

montaż 8 sztuk ławek. Uzgodniono z wnioskodawcami 

ustawienie koszy z zasobów ZDiZ. Planowany termin 

ustawienia koszy - do końca roku 2016.

10 814 10 526 0 0 21 340 VI VII Dwór 0

900 90004 4300 55 Rewitalizacja Wroniej Górki - etap I 9 520 ZDIZ 24.08.2016
21.09.2016 

(ławki)

Hanimat Sp. z 

o.o., Reda
10.11.2016

W wrześniu 2016 r. podpisano umowę na wykonanie i 

montaż 6 sztuk ławek. Uzgodniono z wnioskodawcami 

ustawienie koszy z zasobów ZDiZ. Planowany termin 

ustawienia koszy - do końca roku 2016. 

8 967 553 0 0 9 520 III Aniołki 0

XIII 900 90013 4300
z zakresu opieki nad zwierzętami w ramach Budżetu 

Obywatelskiego
393 000 MOZW 322 396 70 604 179 152 142 829 250 171 142 829

86 977 8 023 32 170 12 338 82 662 II Chełm 12 338

44 259 3 741 26 918 10 427 37 573 III Jasień 10 427

XIV 921 92105 4300 58 Gdańskie wystawy plenerowe na osiedlach (Jasień) 6 000 BPK 27.07.2016
Gdański 

Archipelag Kultury
31.08.2016

W miesiącu sierpniu Gdański Archipelag Kultury 

zrealizował wystawę plenerową FOTO FETA 2016 na 

Jasieniu. Wystawa trwała do 31.08.2016r..

6 000 0 6 000 0 6 000 III Jasień 0

XV 926 92601 4270 59 Modernizacja boiska przy Wroniej Górce 3 100 DRMG 02.05.2016

Uzgodniono zakres zakupów z wnioskodawcą. Trwają 

uzgodnienia z jednostkami Miasta dot. sprecyzowania 

warunków technicznych. Planowany termin składania 

ofert do dnia 14.10.2016.

0 3 100 0 0 3 100 III Aniołki 0

605 960 409 163 196 797 284 369 237 327 368 633 237 327

11 689 525 7 262 088 4 427 437 1 678 023 1 343 686 10 345 839 1 343 686

RAZEM

OGÓŁEM

03.02.2016 05.04.2016

Gabinet 

Weterynaryjny 

Jacek 

Słowikowski, 

Gdańsk

30.11.2016

Realizacja zadania przebiega wg harmonogramu: 

kontakt z mieszkańcami i opiekunami kotów, wywiad 

środowiskowy (ilość: Jasień-170, Chełm-270), zabiegi 

sterylizacji kotów (ilość: Jasień-95, Chełm-123), zabiegi 

kastracji kotów (ilość: Jasień-33, Chełm-28), 

przyjmowanie zgłoszeń i odławianie kotów (ilość: Jasień-

370, Chełm-458), leczenie stacjonarne kotów chorych 

(ilośc: Jasień-219, Chełm-266), pobyt w lecznicy kotów 

chorych (ilość: Jasień-221, Chełm-266).

Ogólnomiejski 120 064

900 90013 4300 57 Kompleksowy program opieki nad kotami miejskimi 143 000 MOZW

191 160 58 840 120 064 120 064 129 93603.02.2016 06.04.2016

Gabinet 

Weterynaryjny 

Marcin 

Czernielewski, 

Gdańsk

30.11.2016

Realizacja zadania przebiega wg harmonogramu: 

wykonano 348 zabiegów sterylizacji zwierząt i 102 

zabiegi kastracji zwierząt, czas pracy patroli - 3374 

godziny.

900 90013 4300 56 Animals Patrol 250 000 MOZW
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BUDŻET OBYWATELSKI

2016
Dyrekcja Rozbudowy Miasta Gdańska



 MODERNIZACJE CHODNIKÓW I DRÓG – 10 ZADAŃ

 INWESTYCJE Z ZAKRESU TURYSTYKI  I REKREACJI  – 6 ZADAŃ

 BUDOWA CHODNIKA WRAZ Z OŚWIETLENIEM WZDŁUŻ 

UL. WIEŻYCKIEJ – 1 ZADANIE

 LATARNIE NA CHODNIKU WZDŁUŻ ULICY CHŁOPSKIEJ – 1 ZADANIE

 INWESTYCJE Z ZAKRESU GOSPODARKI KOMUNALNEJ 

I OCHRONY ŚRODOWISKA – 3   ZADANIA

 INWESTYCJE Z ZAKRESU KULTURY FIZYCZNEJ – 22 ZADANIA

 DOSTAWA – REMONTY BIEŻĄCE

(MODERNIZACJA BOISKA PRZY WRONIEJ GÓRCE) – 1 ZADANIE

RAZEM 44 ZADANIA

ZAKRES REALIZACJI 



W TYM KATEGORIE:

 MODERNIZACJA CHODNIKÓW I DRÓG – 5 339 565

 INWESTYCJE Z ZAKRESU TURYSTYKI I REKREACJI – 863 500

 BUDOWA CHODNIKA WRAZ Z OŚWIETLENIEM WZDŁUŻ 

UL. WIEŻYCKIEJ – 383 000

 LATARNIE NA CHODNIKU WZDŁUŻ ULICY CHŁOPSKIEJ         – 51 000

 INWESTYCJE Z ZAKRESU GOSPODARKI KOMUNALNEJ 

I OCHRONY ŚRODOWISKA – 234 500

 INWESTYCJE Z ZAKRESU KULTURY FIZYCZNEJ – 4 121 000

 DOSTAWA – REMONTY BIEŻĄCE

(MODERNIZACJA BOISKA PRZY WRONIEJ GÓRCE) – 3 100

RAZEM  10 995 665

PLAN FINANSOWY NA 2016 ROK
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BUDŻET OBYWATELSKI 2016 - STAN REALIZACJI 20.10.2016

LP NAZWA KATEGORII WARTOŚĆ ZAWARTYCH UMÓW BIEŻĄCE WYKONANIE

1 2 3 4

I MODERNIZACJE CHODNIKÓW I DRÓG 4 078 711,70 204 721,30

II INWESTYCJE Z ZAKRESU TURYSTYKI I REKREACJI  195 576,51 123 929,01

III
BUDOWA CHODNIKA WRAZ Z OŚWIETLENIEM 
WZDŁUŻ UL. WIEŻYCKIEJ 
(WZAMIAN DOMU SĄSIEDZKIEGO NA UJEŚCISKU)

- -

IV
LATARNIE NA CHODNIKU WZDŁUŻ ULICY 
CHŁOPSKIEJ 

7 441,50 -

V
INWESTYCJE Z ZAKRESU GOSPODARKI KOMUNALNEJ 
I OCHRONY ŚRODOWISKA 

28 389,00 13 555,20

VI INWESTYCJE Z ZAKRESU KULTURY FIZYCZNEJ 2 134 234,65 470 404,36

VII MODERNIZACJA BOISKA PRZY WRONIEJ GÓRCE -

RAZEM
6 444 353,35

58%
812 609,87

7,3%

WYDATKOWANIE ŚRODKÓW
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BUDŻET OBYWATELSKI 2016 - STAN REALIZACJI na dzień 20.10.2016

LP NAZWA KATEGORII

ZADANIA
W TRAKCIE 

POSTĘPOWANIA
ZADANIA

W TRAKCIE REALIZACJI
ZADANIA 

ZREALIZWOANE

I MODERNIZACJE CHODNIKÓW I DRÓG 1 5 4

II INWESTYCJE Z ZAKRESU TURYSTYKI I REKREACJI  3 1 2

III
BUDOWA CHODNIKA WRAZ Z OŚWIETLENIEM 
WZDŁUŻ UL. WIEŻYCKIEJ 
(WZAMIAN DOMU SĄSIEDZKIEGO NA UJEŚCISKU)

1

IV LATARNIE NA CHODNIKU WZDŁUŻ ULICY CHŁOPSKIEJ - 1

V
INWESTYCJE Z ZAKRESU GOSPODARKI KOMUNALNEJ I 
OCHRONY ŚRODOWISKA 

1 1 1

VI INWESTYCJE Z ZAKRESU KULTURY FIZYCZNEJ 11 9 2

VII MODERNIZACJA BOISKA PRZY WRONIEJ GÓRCE 1

RAZEM
18

40,9%
17

38%
9

20,4%

STATUS REALIZACJI
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GDAŃSK TRZYMA POZIOM – LEPSZE CHODNIKI (ogólnomiejski)
Wartość w planie na dzień 1.01.2016r – 1 065 000 zł

1. budowa chodnika w części ul. Narwickiej                                                                                   w realizacji

2. chodnik i schody przy SP 59 oraz oświetlenie ul. Miedza;           w trakcie postępowania

3. chodnik 200 mb w Św. Wojciechu - główny ciąg dzielnicy; w realizacji

4. poszerzenie chodnika ul. Belgradzka;   w realizacji

5. remont chodnika od tunelu pod ul. Chłopską do jezdni ul. 
Krzywoustego, 

w realizacji

6. remont chodnika wzdłuż ul. Jagiellońskiej do ul. 
Dąbrowszczaków;   

w realizacji

7. budowa chodnika wzdłuż ul. Gdańskiego Kolejarza;     w realizacji

8. remont chodnika przy SKM Żabianka między Subisława i 
tunelem;

w realizacji

9.  remont schodów ul. Zakopiańska/Tarasy w realizacji

10. budowa chodnika wraz z oświetleniem wzdłuż ul. Wieżyckiej
w trakcie postępowania, realizacja PT 
wraz z wykonawstwem w ramach 
inwestycji 2017r

Wartość w planie 1 938 000,   Wartość zaangażowanych środków 1 662 674
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INWESTYCJE DROGOWE
Wartość w planie na dzień 1.01.2016r - 937 565 zł

Wartość w planie 1 094 565,   Wartość zaangażowanych środków 988 690

"Chodkiewicza 17" Rewitalizacja terenu, ułatwienie codziennego życia mieszkańcom 
"Chodkiewicza 17". Zakres - remont chodnika, droga z betonowej kostki, 
odwodnienie, zatoka postojowa.

zrealizowane

Położenie płyt typu Jumba na drugiej połowie ulicy Kutnowskiej tj od 20 do 30 oraz 
przełożenie fragmentu nawierzchni z kamienia na drodze łączącej z ulicą Łęczycką. 
Zakres - wykonanie robót budowlanych.

w realizacji

BEZPIECZNA DROGA = BEZPIECZEŃSTWO MIESZKAŃCÓW. Zakres - wykonanie drogi 
dojazdowej do wieżowca przy ul. Marynarki Poleskiej 134.

w realizacji

MIESZKAM W GDAŃSKU SIENNA. Zakres - budowa drogi wewnętrznej przy ul. 
Siennej od nr 5 do nr 7.

w realizacji

Nowe miejsca postojowe. Zakres - wykonanie ok. 20 miejsc postojowych z kostki 
brukowej przy ul. Abrahama 41 do wjazdu dawnej przepompowni.

zrealizowane

Zagospodarowanie terenu przy ul. Raduńskiej i ul. Turkusowej. Zakres - wymiana 
chodnika, utwardzenie terenu pod miejsca parkingowe, budowa wiaty 
śmietnikowej, zagospodarowana zieleń.

zrealizowane

Dzieci z SP 81 bezpiecznie i komfortowo docierają do szkoły. Zakres - budowa miejsc 
parkingowych wraz drogą ul. Niedziałkowskiego/Balcerskiego.

Zrealizowane w zakresie ul. 
Balcerskiego (parking wartość 
koszt. 190 000 zł)
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INWESTYCJE DROGOWE
Wartość w planie na dzień 1.01.2016r – 2 457 000 zł

Wartość w planie 2 457 000,   Wartość zaangażowanych środków 2 426 663

Skrzyżowanie przy Galerii Bałtyckiej - przyjazne dla rowerzystów/ek i pieszych zrealizowane

Sieć głównych tras rowerowych Gdańska - poprawa bezpieczeństwa i jakości. w realizacji

1. Modernizacja drogi rowerowej wzdłuż Al. Zwycięstwa i  Al. Grunwaldzkiej na odcinku od Wałów 
Piastowskich do ul. Ks. Leona Miszewskiego 

w realizacji

2. Renowacja przejazdów rowerowych i przejśc dla pieszych przez tory tramwajowe 
Unieważniono postępowanie, wartość 
kosztorysowa 3 380 000

3. Poprawa oznakowania poziomego i pionowego sieci głównych tras rowerowych w realizacji

4. Instalacja stojaków rowerowych oraz podpórek spoczynkowych w realizacji

5. Poprawa bezpieczeństwa i jakości w tym: w realizacji

5.1. Al.. Hallera - odul. Towarowej do toTorów PKP (pod wiaduktem) w realizacji

5.2. ul. Karuska - ul. Powstańców Warszawskich - wyjazd z posesji w realizacji

5.3. Al.. Zwycięstwa - Park Steffensa (wjazd do bramy) w realizacji

5.4. Al.. Zwycięstwa - ul. Kolejowa w realizacji

5.5. ul. Braci Lewoniewskich - ul. Wojska Polskiego w realizacji

5.6. ul. Elbląska - korekta krawężników - obniżenie w realizacji

6. Poprawa bezpieczeństwa i jakości drogi eksloatacyjnej na wale Kanału Raduni
Unieważniono postępowanie z powodu 
braku ofert

7. Poprawa bezpieczeństwa i jakości ul. Hucisko z ul. Wały Jagiellońskie Brak środków na realizację

8. Rozbudowa skrzyżowania al.. Armii Krajowej z ul. Łostowicką 
Brak możliwości realizacji ze względu na 
nieuregulowane sprawy terenowo-prawne

9. Budowa połaczenia drogi rowerowej wzdłuż ul. Pomorskiej z Parkiem Jelitkowskim wraz z brakującym 
przejazdem na wprost skrzyżowania ulic Pomorska, Gospody, Chłopska

w realizacji
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GOSPODARKA KOMUNALNA I OCHRONA 
ŚRODOWISKA
Wartość w planie na dzień 1.01.2016r – 244 500 zł

Wartość w planie 280 500,   Wartość zaangażowanych środków 156 565

SKWER IM. ARKADIUSZA ARAMA RYBICKIEGO.  Zakres - przy ul. 
Marynarki Polskiej 132 - naprawa chodnika, umieszczenie gazonów, 
uporządkowanie terenu montaż oświetlenia i monitoringu oraz 
tematycznej ławeczki.

w realizacji

Toaleta miejska na Stogach.  Zakres - budowa całorocznej toalety w 
centrum dzielnicy

w trakcie postępowania

Uporządkowanie terenu stawu dworskiego przy ul. Zwierzynieckiej 
(JASIEŃ). Zakres - przywrócenie stawowi dworskiemu dawnego 
wyglądu (wycięcie krzewów, usunięcie roślinności usunięcie śmieci, 
uporządkowanie terenu).

zrealizowane
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INWESTYCJE Z ZAKRESU ZAGOSPODAROWANIA 
TERENÓW ZIELONYCH
Wartość w planie na dzień 1.01.2016r – 5 000 zł

Wartość w planie 5 000,   Wartość zaangażowanych środków 4 374

Latarnie na chodniku wzdłuż ulicy Chłopskiej. Zakres - montaż 6 lamp 
chodnikowych wzdłuż ul. Chłopskiej od ul. Piastowskiej. w realizacji
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INWESTYCJE Z ZAKRESU KULTURY FIZYCZNEJ
Wartość w planie na dzień 1.01.2016r – 4 086 000zł

Wartość w planie 4 121 000,   Wartość zaangażowanych środków 3 031 850

Pusty Staw - park - sport, rekreacja, wypoczynek. w trakcie postępowania

Siłownia pod chmurką w Zielonym Parku.  Zakres - zakup i montaż urządzeń siłowni 
zew

w trakcie postępowania

Siłownia pod chmurką przy Wroniej Górce.  Zakres - zakup i montaż urządzeń siłowni 
zew

w trakcie postępowania

Na Niedźwiedzim Szlaku.  Zakres - budowa kompleksu sportowo-rekreacyjnego przy 
ul. Niedźwiednik oraz wyposażenie w urządzenia m.in. Siłownię zew

w trakcie postępowania

Leśny Świat Dzieci.   Zakres - renowacja placu zabaw o pow. 1600 m2 przy ul. Leśna 
Góra 

w trakcie postępowania

Boisko rekreacyjno-sportowe dla mieszkańców osiedla Chełm. Zakres - stworzenie 
nowoczesnej przestrzeni przy ul. Chałubińskiego 13 - boiska typu Orlik 

w realizacji

Street workout - instalacja do ćwiczeń z własną masą ciała. Zakres - budowa siłowni 
zewnętrznej składającej się z drążków, drabinek, poręczy 

w trakcie postępowania

Plac zabaw w parku dworskim im. ks. Bronisława Kabata przy ul. Zwierzynieckiej 
(JASIEŃ). Zakres - przebudowa placu zabaw  - dostawienie nowych urządzeń 
zabawowych

w trakcie postępowania

Budowa nowego placu zabaw dla dzieci z elementami sportowymi przy ulicy 
Podchorążych

w realizacji

NOWY Nowy Port.  Zakres - zagospodarowanie przestrzeni między budynk ul. 
Wyzwolenia.

w realizacji

Place zabaw i zielone skwery Oliwy.   Zakres -przebudowa terenów wraz z montażem
zabaw

w trakcie postępowania
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INWESTYCJE Z ZAKRESU KULTURY FIZYCZNEJ
Wartość w planie na dzień 1.01.2016r – 4 086 000zł

Wartość w planie 4 121 000,   Wartość zaangażowanych środków 3 031 850

Plac zabaw dla dzieci przy boisku sportowym na ulicy Magellana.  Zakres -
przebudowa terenu

w trakcie postępowania

Plac zabaw i siłowania na Przymorzu Małym. Zakres - budowa terenu sportowo-
rekreacyjnego

w realizacji

Suchanino - boisko do tenisa, siłownia pod chmurką oraz schody terenowe do 
przystanku przy kładce nad ul. Powstańców Warszawskich. Zakres - kontynuacja robót 
w lokalizacji ul. Paganiniego

w realizacji

Budowa boiska do piłki nożnej w Gimnazjum nr 8 w Gdańsku. zrealizowane

Siłownia na świeżym powietrzu w Parku Św. Barbary (Długie Ogrody - Śródmieście). w trakcie postępowania

DOLNY WRZESZCZ - SPORTOWA HISTORIA ZOBOWIĄZUJE! Zakres - budowa toalet, 
szatni 

w realizacji

Podleśna Polana - strefa D-boiska. Zakres - kontynuacja robót - budowa boisk do 
badmingtona

zrealizowane

Plac zabaw jako element przyszłego Parku Rekreacyjno-Wypoczynkowego. Zakres -
budowa placu zabaw wraz z montażem urządzeń zabawowych dla dzieci i młodzieży

w realizacji

Boisko marzeń przy XV LO dla wszystkich mieszkańców. Zakres - budowa 
wielofunkcyjnego boiska 

w realizacji

Budujemy boisko wielofunkcyjne - ZKPiG 12, ul. Burzyńskiego 10. Zakres - budowa 
boiska. 

w realizacji

Stworzenie części rekreacyjno - sportowej z siłownią na świeżym powietrzu. 
(Pomorska 82)

w trakcie postępowania
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MODERNIZACJA BOISKA PRZY WRONIEJ GÓRCE 
Wartość w planie na dzień 1.01.2016r – 3 100 zł

Wartość w planie 3 100 zł,   Wartość zaangażowanych środków 6 000 zł

Modernizacja boiska przy Wroniej Górce w trakcie postępowania
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BUDŻET

1. Wartość Planu na dzień 1.01.2016 – 10 041 565
2. Wartość Planu na dzień 14.10.2016 – 10 759 565

3. Wzrost środków na realizację o 715 000 zł 

4. Dla realizacji zadań z zakresu kultury fizycznej oraz   
wypoczynku i rekreacji planuje się zwiększenie 
budżetu na sesji w dniu 27.10.2016r o 670 000 zł

5. Budżet na realizację wyniesie 11 429 565 zł



DZIĘKUJĘ ZA UWAGĘ


